
n HABERİ SAYFA 3’TE

AMERİKA’NIN HAYALİ 
KÜRDİSTAN’I KURMAK!

ŞİDDETİ DE İHLALİ DE
ÖNLEYEBİLMELİYİZ

SAĞLIK ÇALIŞANLARI
KADRO BEKLİYOR!

Prof. Dr. Caner Arabacı:

AK Parti Konya Milletvekili Ağralı:

MHP Konya Milletvekili Kalaycı:

Osmanlı Devleti’ni 
parçalayan gizli 
anlaşmaları anla-
tan Tarihçi Prof. 
Dr. Caner Arabacı, 
Amerika’nın bu-
günkü politikaları-
nın temelinde de 
Sevr Anlaşması ile 
sınırları belirlenen 
Kürdistan’ı kurma 
hayali olduğunu 
ifade etti. 

AK Parti Konya 
Milletvekili Abdul-
lah Ağralı, sağlıkta 
şiddet sorunsalına 
işaret ederek, “Sağlık 
çalışanlarını korumak 
hepimizin görevi ama 
görevlerini suiistimal 
eden, sahte raporlarla, 
sahte sorularla sağlık 
hakkını suiistimal eden 
hekimlere karşı da 
düzenleme yapılması 
kaçınılmazdır” dedi. 

Kadro verilmeyen 
sağlık çalışanlarını 
gündeme getiren 
MHP Genel Baş-
kan Yardımcısı ve 
Konya Milletvekili 
Mustafa Kalaycı, 
“9 bin civarında 
sağlık çalışanına 
kadro verilmeme-
si hakkaniyetle 
bağdaşmayan bir 
durumdur” dedi. 

n HABERİ SAYFA 3’TE

n HABERİ SAYFA 5’TEKSO ihracatta 
kılavuz olacak

MHP Konya’da 
büyük kayıp

Konya Sanayi Odası da, firmaları 
ihracata teşvik etmeyi ve ihra-
catçılara kılavuzluk yapmayı he-
defleyen İhracat Destek Ofisi’nin 
kurulacağı Türkiye’deki 25 oda 
arasında yerini aldı.
n HABERİ SAYFA 10’DA

Geçtiğimiz hafta partisinin grup 
toplantısı öncesi kalp krizi geçir-
mesinin ardından Ankara Güven 
Hastanesi’ne kaldırılarak tedavi 
altına alınan MHP Kulu İlçe Baş-
kanı Murat Toklucu, hayatını kay-
betti. Toplucu bugün Kulu’da öğle 
namazına müteakip toprağa veri-
lecek.   n HABERİ SAYFA 10’DA

İnşaat, masaya 
yatırılacak

Konya Müteahhitler Birliği (KO-
MÜT) İnşaat Müteahhitleri Çalış-
tayı gerçekleştirecek. İmkon İnşa-
at Müteahhitleri Konfederasyonu, 
müsteşarlar, odalar ve illerdeki  
müteahhit  birlik başkanlarının 
da katılım göstereceği çalıştayda 
önemli konular masaya yatırıla-
cak.   n HABERİ SAYFA 4’TE

Karatay’da yeşil 
seferberlik

Karatay’da gelecek nesle yeşil 
bir miras bırakmak istediklerini 
belirten Karatay Belediye Başka-
nı Mehmet Hançerli, ilçede 652 
bin metrekare olan yeşil alanı 4,5 
milyon metrekareye çıkardıklarını 
söyledi.   n HABERİ SAYFA 4’TE
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Eski sistemle çırak sorunu çözülür! ‘Kuaförlerde sıfır atık’ için proje
Sanayide çırak sıkıntı bir türlü çözü-
lemiyor. Eğitimde yapılan düzenle-
melerin bu soruna çare olmadığını 
belirten Fevzi Peugeot Özel Servis 
Sahibi Fevzi Dal, “Ağaç yaşken 
eğilir derler ya, 16-17 yaşına 
gelmiş delikanlıyı ben ne ka-
dar eğip bükebilirim ki? Say-
gıyı ve sevgiyi de kaybeder 
olduk. Bence eski sisteme 
yeniden dönülmeli” dedi. 
n HABERİ SAYFA 13’TE 

Meram Belediyesi örnek 
bir projeye daha imza attı. 

Meslek Odaklı Kaynağında 
Ayrıştırma Projeleri kapsamın-

da ‘Kuaförlerde Sıfır Atık’ adı 
altında hayata geçirilen çalışma-

da, kuaförlük meslek alanında çöp 
sayılan ancak çok ciddi değeri olan 

alüminyum ve plastik mamullerin 
ekonomimize yeniden kazandırılması 

hedefleniyor.
n HABERİ SAYFA 12’DE 

Taşrada iddialılar!Sille’yi gezdiler Konya’yı anlattılar
CHP Konya’da Tuz-

lukçu Belediyesi için 
Nurettin Akbuğa, 

Seydişehir Beledi-
yesi için Mehmet 

Katlav aday olarak 
belirlendi. İl Başkanı 
Barış Bektaş, güçlü 
adaylarla Konya’da 

28 ilçeye talip olduk-
larını dile getirdi. 

n HABERİ SAYFA 9’DA

Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak, Selçuklu Belediyesi 
tarafından Konya’nın tarih ve kültür vadisi Sille’de yürütülen 
restorasyon çalışmalarını, Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 

Pekyatırmacı’nın ev sahipliğinde yerinde inceledi.
n HABER İSAYFA 5’TE 

Aylık coğrafya turizm 
keşif dergisi Atlas Kasım 
sayısında Konya Eskime-

yen şehir, Selçuklu’nun 
simgeleri ele alındı. 

Eskimeyen şehir Konya 
başlığı ile verilen Konya 

dosyasında geçmişten 
günümüze, tarihi ve 

modern yönleriyle Konya 
il merkezi anlatılıyor. 
n HABERİ SAYFA 2’DE

03 11 Ek zam taleplerini
Ankara’ya postaladılar

Körfez ülkeleri 
ile bağ güçleniyor 12 ‘Mutfak kültümüzün 

elçisi olmanızı istiyoruz’

TUTUP BELİ,
ENERJI USSU

Konya ile Ankara arasında bulunan Altınekin mevkiinde ‘Tutup 
Beli’ olarak bilinen dağlık bölgede kurulan rüzgar gülleri 150 bin 

konutun elektrik ihtiyacını karşılayacak kapasitede elektrik üretiyor
TAHIL AMBARI KONYA, 
ENERJİNİN DE AMBARI 

Türkiye’nin tahıl ambarı olarak bilinen Konya Ovası’nda, ta-
rıma ve yapılaşmaya uygun olmayan dağlık araziler de en 
verimli şekilde değerlendirilmeye çalışılıyor. Rüzgarın güç-
lü ve sürekli estiği Altınekin ilçesi yakınlarındaki Tutup Beli 
de bu kapsamda değerlendirilen bölgeler arasında yerini 
aldı. Bölgede kurulu olan rüzgar tribünleri ‘Tahıl ambarı olan 
Konya, enerjinin de ambarı olma yolunda ilerliyor’ şeklinde 
yorumlandı. 

150 BİN HANENİN ELEKTRİK
İHTİYACINI KARŞILAYACAK

Dağlık alana 43 rüzgar tribününden oluşan bir enerji santrali 
kurulması için çalışmalara 2017 yılının sonunda başlanmıştı. 
Geçtiğimiz Ağustos ayında rüzgar tribünleri getirilerek bu 
alana monte edildi. Şimdi ise bu tribünler rüzgarı elektrik 
enerjisine dönüştürüyor. Yaklaşık 150 milyon Euro bütçeli 
enerji santralinin 43 tribünden oluştuğu, üretilen enerjinin ise 
150 bin hanenin bir yıllık elektrik ihtiyacını karşılamaya yete-
ceği öğrenildi. n HABERİ SAYFA 2’DE



15 KASIM 20182 HABER - İLAN

Aylık coğrafya turizm keşif dergisi Atlas 
Kasım sayısında Konya Eskimeyen şehir, Sel-
çuklu’nun simgeleri ele alındı. Eskimeyen şe-
hir Konya başlığı ile verilen Konya dosyasında 
geçmişten günümüze, tarihi ve modern yön-
leriyle Konya il merkezi anlatılıyor. Ayrıca özel 
bir köşede Konya’nın en güzel doğa manzara-
larına yer veriliyor. “Selçuklu’nun simgeleri” 
köşesinde ise Selçuklu sanatı ve eserlerinde 
yer verdikleri simgeler, Zümrüdüanka, çift 
başlı kartal, melekler ve diğer özellikler in-
celeniyor. Atlas, “eskimeyen şehir” Konya’yı 
şöyle anlatıyor: “Binlerce yılın kale kenti… 
Tarihi merkezi Aladdin Tepesi’ndeki arkeolo-
jik veriler, İÖ 7000’lerde de burada bir yaşam 
olduğunu söyler… Friglerin “sağlam yer” de-
dikleri Konya, en çok da Fîhi Mâ Fih “Ne varsa 
içindedir” diyen Mevlana’nın bütün eserlerini 
yarattığı, söylevlerini verdiği kenttir… Günü-
müzde modern kentleşmenin en iyi izlenebil-
diği yerlerden biri oldu. Üniversiteleriyle, yeni 
yerleşimleriyle büyüyor… Büyüyor ama es-
kimiyor.” Atlas Kasım sayısında Konya’ya 30 
sayfa ayrıldı. Dergi içerisinde Konya’nın tarihi 
ve turistlik mekanlarda resimler ile süslenmiş 
durumda. Dergide Konya’nın en eski üniver-
sitesi Selçuk Üniversitesi, Sille, Tarihi Konya 
Bedesten Çarşısı, Konya Mutfağı, Mistik Mü-
zik Festivali, Aziziye Cami, Sahip Ata Külliye-
si, İnce Minare, Sırçalı Medrese, Eski Stad-
yum, İplikçi Cami, Kelebekler Vadisi, Kadınlar 
Pazarı, Hoca Cihan Türbesi, Mevlana Türbesi, 
Karatay Medresesi, Konya Lisesi, Gezen Tilki 
Grubu,   Gazeteci Yazar Mehmet Uz, Beyşe-
hir Gölü, Meke Gölü, Tuz Gölü, Selçuklunun 
simgeleri yer alıyor.  Dergi içerisindeki yazılar 
Alkım Doğan, Haşim Şahin tarafından ele alı-
nırken, dergideki fotoğraflar Hüseyin Alsan-
cak, Turgut Tarhan imzasını taşıyor. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Atlas’ın Kasım sayısında Konya işlendi

Konya ile Ankara arasında bulunan Altınekin mevkiinde ‘Tutup Beli’ olarak bilinen dağlık bölgede kurulan rüzgar gülleri enerji üreti-
mine başladı. Buradan elde edilen elektriğin 150 bin konutun elektrik ihtiyacını karşılayabilecek kapasitede olduğu öğrenildi

Bu güller elektrik üretiyor

Girişimci bir enerji firması, Tür-
kiye genelinde farklı noktalarda 
kurduğu  Rüzgar Enerjisi Santral-
leri (RES) ile Türkiye’nin elektrik 
enerjisi üretimine büyük katkı sağ-
lıyor. Bu doğrultuda Konya - Anka-
ra Yolu üzerinde bulunan Altınekin 
ilçesi yakınlarındaki ‘Tutup Beli’ 
olarak bilinen dağlık alana 43 rüz-
gar tribününden oluşan bir enerji 
santrali kurulması için çalışmalara 
2017 yılının sonunda başlanmıştı. 
Geçtiğimiz Ağustos ayında rüz-
gar tribünleri getirilerek bu alana 
monte edildi. Şimdi ise bu tribünler 

rüzgarı elektrik enerjisine dönüş-
türüyor. Yaklaşık 150 milyon Euro 
bütçeli enerji santralinin 43 tribün-
den oluştuğu, üretilen enerjinin ise 
150 bin hanenin bir yıllık elektrik 
ihtiyacını karşılamaya yeteceği öğ-
renildi. 
TAHIL AMBARI KONYA, ENERJİNİN 

DE AMBARI OLACAK
Türkiye’nin tahıl ambarı olarak 

bilinen Konya Ovası’nda, tarıma ve 
yapılaşmaya uygun olmayan dağlık 
araziler de en verimli şekilde değer-
lendirilmeye çalışılıyor. Rüzgarın 
güçlü ve sürekli estiği Altınekin il-

çesi yakınlarındaki Tutup Beli de bu 
kapsamda değerlendirilen bölgeler 
arasında yerini aldı. Bölgede kurulu 
olan rüzgar tribünleri görsel olarak 
da yoldan gelip geçenlere adeta bir 
şölen sunarken, rüzgar tribünleri 
‘Tahıl ambarı olan Konya, enerjinin 
de ambarı olma yolunda ilerliyor’ 
şeklinde yorumlandı. 

TRİBÜNLERİN YÜKSEKLİĞİ
 167 METRE

Her ne kadar uzaktan bakıldı-
ğında devasa oldukları fark edilme-
se de tribünler, yaklaştıkça ürkü-
tücü bir görüntü oluşturuyor. Her 

bir tribünün yüksekliğinin yerden 
167 metre olduğu, kanatlarının 
çapının ise 1,32 metre olduğu öğ-
renildi. Tribünlerin motor kısım-
ları hariç bütün parçalarının yerli 
üretim olduğu da dikkat çekerken, 
bu tribünlerden elde edilen elekt-
rik enerjisinin yıllık ortalama 380 
milyon kilovatsaat olması, yapılan 
yatırımın Türkiye’nin elektrik ener-
jisi ihtiyacını karşılamada üstlendiği 
rolün ne kadar büyük olduğunu da 
anlaşılır hale getiriyor. 

BOŞ ARAZİLER ENERJİ İÇİN 
KULLANILIYOR

Rüzgarın aralıksız ve doğrudan 
estiği hakim bir nokta olduğu için 
Tutup Beli tercih edilirken, ne ta-
rım, ne yerleşim ne de mera alanı 
olmayan bu dağlık alan enerji üreti-
mi için en verimli şekilde değerlen-
dirilmiş oluyor. Yaklaşık 25 yıl süre-
ceği vaat edilen proje kapsamında 
üretilen elektrik enerjisi enerji nakil 
hatları vasıtasıyla Türkiye Elektrik 
İletim Anonim Şirketi (TEİAŞ)’a sa-
tılıyor. 

Tutup Beli’ndeki rüzgar gülle-
rinin elektrik enerjisi üretiminde 
sağladığı katkının yanında doğaya 

hiçbir şekilde zarar vermiyor olma-
sı da büyük bir kazanım olarak gö-
rülüyor. Enerji üretimindeki en saf 
ve sade modellerden biri burada 
tatbik edilirken, hiçbir şekilde çevre 
ve gürültü kirliliğine mahal verecek 
durumun olmadığı da belirtiliyor. 
Ayrıca rüzgar güllerinin bulunduğu 
alanın kameralarla sürekli izlendiği, 
bu sayede bölgede yaban hayatının 
da dolaylı olarak koruma altına alın-
dığı, kaçak avcılığın önüne geçilme-
sinde bu sistemin büyük bir payının 
olacağı ifade ediliyor. 
n RASİM ATALAY

Konya ile Ankara arasında bulunan Altınekin ilçesi 
yakınlarındaki Tutup Beli’nin zirvesine kurulan 
rüzgar gülleri, 150 bin hanenin yıllık elektrik 
enerjisini üretebilecek kapasiteye sahip.
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HİSDER’de Avrupa tarafından Osmanlı Devleti ile Ortadoğu’yu parçalayan gizli anlaşmaları anlatan Prof. Dr.
Caner Arabacı, “Amerika, sınırları Sevr’de belirlenen coğrafi bölgede Kürdistan’ı kurmak için uğraşıyor” dedi

Amerika Sevr’deki Kürdistan’ı kuruyor! 
Hikmet İlim ve Sanat Derne-

ği’nin bu haftaki Pazartesi Sohbet-
leri’nde, “Birinci Dünya Savaşı’nın 
100.Yılında Ortadoğu’ya Yön Ve-
ren Gizli Anlaşmalar ile Mondros 
Mütarekesi” dile geldi. NEÜ  ve 
Beşeri Bilimler Fakültesi Tarih Bö-
lümü Başkanı Prof. Dr. Caner Ara-
bacı, Ortadoğu üzerine Djuvara’nın 
“Türkiye Üzerine 100 Plân” adlı 
eseri olduğunu hatırlatarak “1914’e 
kadar hıristiyan dünyasının yap-
tığı parçalama planı 100 tanedir. 
1914’de1.Dünya Harbi başladı. 
1915 ile 1918 yılları arasında gizli 
anlaşmalar, deklarasyonlar dönemi 
ve mütarekeler var. Mütarekelerin 
ardından doğrudan barış antlaş-
masını yapmak üzere konferanslar 
var. Paris Konferansı gibi.. Londra 
konferansı görüşmeleri gibi..Sevr 
Antlaşması gibi..Sevr’den sonra 
Lozan deriz ama Lozan’dan önce de 
antlaşmalar var. Mudanya Ateşke-
si gibi.. Gümrü, Kars ve Moskova 
Anlaşmaları gibi.. Özellikle Mond-
ros ve Mondros’a en yakın olan 
anlaşmalar;Türkiye’nin ve Osmanlı 
Devleti’nin yeniden –önceki 100 
plandan ayrı olarak- bölüşümü ve 
bu bölüşümü bir şekilde resmiyete 
geçirme, gizli saklı paylaşma çalış-
malarını legal hale getirme, resmi 
hale getirme çalışmaları var. Aslın-

da Mondros Antlaşması, gizli an-
laşmaların meşru hale getirilmesi 
demek.” dedi.

BATI’NIN AMACI 
YERYÜZÜNÜ SÖMÜRMEK 

Ahmet Keleşoğlu Kültür Mer-
kezi’nde gerçekleştirilen sohbette 
tarihçi-yazar Caner Arabacı, Avru-
palıların bilim ve teknolojide iler-
lediklerini fakat “yeryüzüne huzur 
verecek, yeryüzünde insanca bir 
hayat yaşatacak bir nizamı asla ger-
çekleştiremediklerini” ifade ederek 
“Batı, bilim ve teknolojideki geliş-
mişliklerini yeryüzünü sömürmek, 
bütün dünyayı Avrupa’nın hizme-

tine verebilmek için bir vasıta ha-
line getirmek içindi. Dünya Harbi 
o insanlık dışı düşüncenin bir uy-
gulaması idi. On milyonlarca insan 
öldü. 2.Dünya Harbinde ölen insan 
miktarı ise 60 milyon idi. Onu 70 
milyona kadar uzatanlar var. Birinci 
Dünya Harbi de İkinci Dünya Harbi 
de Avrupa’nın çıkardığı bir kemik 
harbidir. Yeryüzünü paylaşma har-
bidir.” dedi.

MİLLİ MÜCADELE’NİN 
MERKEZİ KONYA

Mondros Ateşkes Antlaşması’nı 
“Türk milletinin ölüm fermanı” ola-
rak nitelendiren Arabacı, “Mondros 

Türk milletini yok etme planıdır. Bu 
antlaşma bir dikte anlaşması idi. Bu 
antlaşma sıradan bir ateşkes değil-
dir. Zaman sınırı konulmadığı için 
Osmanlı’yı parçaladılar ve sonra 
da Anadolu’yu işgal ettiler. Bunun 
üzerine Osmanlı’nın B Planı devre-
ye sokuldu. Şubat 1919’da Konya 
Merkez olmak üzere Mersinli Cemal 
Paşa komutasında Milli Mücadele 
başlatıldı. 45 bin kişiden oluşan Ku-
vayı Milliye’yi Mersinli Cemal Paşa 
örgütlemiştir. Görev, Osmanlı ge-
neralleri tarafından ve Osmanlı’nın 
B Planı gereğince verilmiştir.” dedi. 

AMERİKA SEVR’DEKİ

 KÜRDİSTAN’I KURUYOR 
Sohbetin soru-cevap kısmında 

kendisine sorulan soruları da ce-
vaplandıran Arabacı, Lozan’ı kabul 
etmeyen Amerika’nın, Sevr’deki 
maddeleri uygulamaya başladığını 
belirterek “Amerika, Sevr’in mad-
delerinde yer alan ve sınırları da 
Sevr’de belirlenen yer ve bölgede 
Kürdistan’ı kurmak için uğraşıyor” 
dedi. Kars’ın Kâzım Karabekir Paşa 
tarafından kurtarılmasıyla Milli Mü-
cadelenin önünün açıldığını söy-
leyen Arabacı, “Birinci Dünya Sa-
vaşı devam ediyor mu? Türkiye’yi 
Türk-İslâm coğrafyasında bekleyen 

fırsat ve riskler nelerdir?” soruları-
nı da şöyle cevaplandırdı: “Birinci 
Dünya Savaşı belki bitti ama Os-
manlı’yı paylaşma çalışmaları ve 
Haçlı  saldırıları devam ediyor.  Bi-
zim Türkiye olarak yollara İslâm 
Birliğini sağlayacak taşları döşeme-
miz lâzım. Bu da savunma sanayide 
teknolojimizi geliştirme, eğitimle 
ve deve dişi adamlar yetiştirmekle 
olur.” Prof. Dr. Caner Arabacı’ya 
derneğin hediyesini ise, Hisder Baş-
kan Yardımcısı Mustafa Dündar ve 
Konya Aydınlar Ocağı Başkanı Dr. 
Mustafa Güçlü birlikte verdiler.
n HABER MERKEZİ 

Memura ek zam talebi posta 
ile Ankara’ya gönderildi

Kamu-Sen Konya İl Temsilci-
si Veli Doğrul ve Konfederasyo-
na bağlı sendikaları Konya Şube 
Başkan ve Üyeleri Kayalıpark PTT 
Önünde gerçekleştirdikleri basın 
toplantısı ve mektup gönderme 
eyleminde, “Memura ek zam” ta-
lebinde bulundular. Burada açık-
lama yapan 

Kamu-Sen İl Temsilcisi Veli 
Doğrul 2018 ve 2019 yıllarında 
memur ve memur emeklilerine 
yapılacak maaş zamlarının belir-
lendiği toplu sözleşme görüşme-
lerinde; 2018 yılının ilk altı aylık 
dönemi için yüzde 4, ikinci altı 
aylık dönemi için yüzde 3,5 olmak 
üzere kümülatif yüzde 7,6; 2019 
yılının ilk altı aylık dönemi için 
yüzde 4, ikinci altı aylık dönemi 
için yüzde 5 olmak üzere kümü-
latif yüzde 9,2 artış yapılmasının 
kararlaştırıldığını hatırlattı. Ayrı-
ca sözleşmede dönemler halinde 
yapılan maaş zamlarının anılan 
dönemde gerçekleşen enflasyo-
nun altında kalması durumunda 
aradaki farkın maaşlara yansıtıl-
masının hükme bağlandığını dile 
getiren Doğrul, şöyle devam etti, 
“TÜİK tarafından geçen hafta 
açıklanan Ekim ayı enflasyon ra-
kamlarına göre, TÜFE 2018 yılı 
Ekim ayında bir önceki aya göre 

% 2,67; bir önceki yılın aynı ayı-
na göre ise yüzde 25,24 oranında 
arttı. Buna göre; 2018 yılının ikin-
ci yarısının ilk dört ayında (Tem-
muz, Ağustos, Eylül ve Ekim) 
gerçekleşen toplam % 12.26 
oranındaki enflasyon artış oranı-
na göre, 1 Ocak 2019 tarihinde 
kamu görevlilerinin ve emekli-
lerinin maaşlarına yüzde  8,76 
oranında enflasyon farkı zammı 
yapılacak. Bu rakamlar ve ortaya 
çıkan ekonomik tablo, Türkiye 
Kamu Sen’in bugün burada oldu-
ğu gibi tüm Türkiye’de talep ettiği 
ve kitlesel olarak dillendirdiği ‘ek 
zam’ talebimizin ne kadar haklı 
olduğunu teyit etmektedir. Bu yıl 
yaşanan bu tabloyu gördüğümüz-
de yetkinin emin ellerde olma-
sının önemini görüyoruz. Şimdi 
bu yıl itibariyle kamu çalışanları, 
temmuz ayında Memur-Sen’in al-
dığı zamdan daha fazlasını enflas-
yondan aldılar. Toplamda yüzde 
13 zam alındı. Enflasyon şu anda 
yüzde 24.5. Dolayısıyla Kamu ça-
lışanlarına ek zam kaçınılmaz ol-
muştur.” Protokol konuşmalarının 
ardında Memurlardan toplanan 
“Ek Zam Talebi istiyoruz “ mek-
tupları Kayalıpark içinde bulunan 
PTT’den Ankara’ya gönderildi.
n HABER MERKEZİ

Kadro verilmeyen sağlık çalışanlarına kadro verilmesini yeniden gündeme getiren MHP Genel Başkan Yardımcısı ve 
Konya Milletvekili Mustafa Kalaycı, 9 bin civarında çalışana kadro verilmemesinin hakkaniyetle bağdaşmadığını söyledi

Hakkaniyet istiyoruz!
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 

Genel Başkan Yardımcısı ve Konya 
Milletvekili Mustafa Kalaycı, Tür-
kiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) 
Plan ve Bütçe Komisyonunda Sağ-
lık Bakanlığı Bütçe görüşmeleri 
esnasında sağlık çalışanlarının so-
runlarını gündeme getirdi. “Sağlık 
Bakanlığında 100 binin üzerinde 
taşeron işçisi kadro alırken yıllardır 
asıl işte çalışan vekil ebe hemşireler, 
aile sağlığı çalışanları ve aile hekim-
likleri tıbbi sekreterler olmak üzere 
toplamda 9 bin civarında çalışana 
kadro verilmemesi de hakkaniyetle 
bağdaşmamaktadır” diyen Kalaycı, 
taşeron işçileri 4/B’li, vekil, sözleş-
meli, fahri ve geçici statüde çalışan-
ların kadroya geçirilmesi amacıyla 
MHP tarafından hazırlanan kanun 
tekliflerinin biran önce gündeme 
alınması gerektiğini önerdi.

TEMEL SAĞLIK 
GÖSTERGELERİNDE GERİDEYİZ
Sağlıktaki güncel sorunları dile 

getiren Kalaycı, sağlık personelinin 
yetersiz olduğunu söyledi. 

Sağlık personeli yetiştiren yük-
seköğretim kurumlarının kon-
tenjanlarında artış sağlanmakla 
beraber sağlık personeli sayısının 
ve yardımcı sağlık personelinin he-
nüz yeterli düzeye ulaşmadığını 
dile getiren Kalaycı, “Temel sağlık 
göstergelerinde önemli iyileşmeler 
sağlanmakla birlikte hâlâ gelişmiş 
ülkelerin gerisinde bulunmakta-
yız. Ülkemizde 10 bin kişiye düşen 
hastane yatağı sayısı 2017 itibarıyla 
27,9’dur. 2017 yılında ülkemizde 
hastanelerin yatak doluluk oranı 
yüzde 68,1’dir; hastanelerde akut 
yatak doluluk oranı OECD’de 75,9; 
Avrupa Birliği ülkelerinde 74,1’dir.  
Bin canlı doğumda bebek ölüm hızı 
2017 yılında 6,8’e gerilemiş olmak-
la birlikle bölgesel farklılıklar öne-
mini korumaktadır. Bebek ölüm hızı 
2016 yılında OECD ülkelerinde or-
talama 3,9  AB ülkelerinde 3,6 iken 
ülkemizde 2017 yılında 9,1 olarak 
gerçekleşmiştir” dedi.   

YAŞLI, YATALAK VE ENGELLİ 
HASTALAR İÇİN ÖZEL TEKLİF 
Kalaycı, madde bağımlılığıyla 

mücadelenin daha etki bir şekilde 
yapılabilmesi amacıyla bu konuda 
ayrı klinikler açılması gerektiğini 
vurguladı. Bunun yanında, yaşlı, 
yatalak ve engelli hastalar için de 
bir öneride bulunan Kalaycı, “Yaşlı, 
yatalak ve engelli hastaların bakımı 
için özel bakım hastaneleri kurul-

malıdır” diye konuştu. 
SAĞLIK TURİZMİ VURGUSU

“Ülkemiz sağlık turizmi yönün-
den bir cazibe merkezi haline geti-
rilmelidir” diyen Kalaycı,  geçtiğimiz 
aylarda Uluslararası Sağlık Hizmet-
leri unvanıyla bir anonim şirket ku-
rulmasına dair düzenlemeye Milli-
yetçi Hareket Partisi olarak destek 
verdiklerini hatırlattı. Bu konuda bir 
atılım yapılması gerektiğine dikkat 
çeken Kalaycı, “Sağlık turizminin 
özendirilmesi ve teşviki ile ülkemize 
hasta akışı ve bu alanda çalışan çok 
sayıda insanımıza da iş imkânı sağ-
lanacaktır” ifadelerini kullandı. 

VATANDAŞ BUNALDI!
Kalaycı, sağlık konusunda va-

tandaşlardan alınan reçete parası, 
kutu parası, katılma payı gibi öde-
melerden bunaldığını savunan Ka-
laycı, şunları söyledi, “Türk milleti 
tabii ki en iyi, en kaliteli hizmetlere 
layıktır. Milliyetçi Hareket Partisi 
olarak tabii ki bu hizmetlere biz de 
destek veriyoruz. Ancak bedeli ağır 
bir maliyetle ve en pahalı bir şekilde 
de bu ödettirilmemeli. Zaten mu-
ayene parası, reçete parası, kutu 
parası, ilaç parası, katılma payı diye 
alınan paralardan dolayı vatandaşı-
mız gerçekten bunalmış durumda.”

ÖZLÜK HAKLARI DÜZELTİLMELİ
Sağlık alanındaki çalışanların 

özlük haklarında iyileştirme yapıl-
ması ve kadro verilmeyen çalışanla-

ra kadro verilmesi gerektiğinin altını 
çizen Kalaycı, sözlerine şöyle devam 
etti, “Türkiye İlaç ve Tıbbi Cihaz 
Kurumunda çalışan eczacılar gerek 
Sağlık Bakanlığına bağlı hastaneler-
de gerekse eş değer kurum olarak 
kabul edilebilecek Sosyal Güvenlik 
Kurumunda çalışan eczacılara göre 
çok daha düşük maaşlarla çalışmak-
ta. Türkiye İlaç ve Tıbbi Cihaz Ku-
rumu eczacılarının bu mağduriyeti 
mutlaka giderilmeli, özlük hakları 
düzeltilmelidir. 

Kadro alamayan taşeron işçile-
rin kadroya geçirilmesi amacıyla ha-
zırladığımız ve Türkiye Büyük Millet 
Meclisi Başkanlığına sunduğumuz 
Kanun Teklifleri bir an önce gün-
deme alınmalı. Sözleşmeliler, vekil 
ebe hemşireler, aile sağlığı çalışan-
ları umutla kadro beklemektedir. 
24 Aralık 2017 tarihli Resmî Gaze-
te’de yayımlanan 696 sayılı Kanun 
Hükmünde Kararname’yle taşeron 
işçiler kadroya alınmış ancak bu dü-
zenleme taşeron işçilerin tamamını 
kapsamamıştır. Hastanelerde bilgi 
işlemci, laborant, tekniker, kimya-
ger, radyolog olarak çalışan binlerce 
sağlık personeli de kadro alama-
dığından büyük bir şok yaşamış-
tır. Hâlbuki asıl işi yapan ve kanun 
hükmünde kararnamede aranan 
tüm şartları taşıyan taşeron işçisi 
sağlıkçılar sadece ihalelerin yakla-
şık maliyeti içinde personel giderleri 

yüzde 70’in altında olduğu gerekçe-
siyle kadro dışı bırakılmıştır. Böyle 
bir gerekçesin hiçbir izahı olamaz. 
Bu çalışanların taşeron personeli ol-
duğu açıktır. İhalede personel çalış-
tırmanın yanı sıra malzeme, yazılım 
ve benzeri işlerin de olması bu çalı-
şanların taşeron işçisi olduğu gerçe-
ğini ortadan kaldırmamaktadır. 

4 Aralıktan önce çalışmış olan-
ların kapsam dışında bırakılmış 
olması da hakkaniyete uygun düş-
memiştir. Yıllarca taşeron işçi olarak 
çalışıp 4 Aralık öncesi görevlerine 
son verilmiş olanlara kadro veril-
memişken sadece 4 Aralık günü işe 
başlayanlar kadro almıştır.  

Sağlık Bakanlığında 100 binin 
üzerinde taşeron işçisi kadro alırken 
yıllardır asıl işte çalışan vekil ebe 
hemşireler, aile sağlığı çalışanları 
ve aile hekimlikleri tıbbi sekreterler 
olmak üzere toplamda 9 bin civa-
rında çalışana kadro verilmemesi de 
hakkaniyetle bağdaşmamaktadır. 
Milliyetçi Hareket Partisi olarak se-
çim beyannamemizde de yer alan 
kamuda kadro alamayan taşeron 
işçileri 4/B’li, vekil, sözleşmeli, fahri 
ve geçici statüde çalışanların kadro-
ya geçirilmesi amacıyla hazırladığı-
mız ve Türkiye Büyük Millet Meclisi 
Başkanlığına sunduğumuz kanun 
teklifleri bir an önce gündeme alın-
malıdır.”
n ABDULLAH AKİF SOLAK 

Prof. Dr. Caner Arabacı

Mustafa Kalaycı 
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KOMÜT büyük çalıştaya hazırlanıyor
Konya Müteahhitler Birliği (KO-

MÜT) İnşaat Müteahhitleri Çalıştayı 
gerçekleştirecek. İmkon İnşaat Mü-
teahhitleri Konfederasyonu, müş-
teşarlar, odalar ve illerdeki  müte-
aahhit  birlik başkanlarında katılım 
göstereceği çalıştayda sektöre he-
yecan ve yenilik getirecek projeler 
masaya yatırılacak. Çalıştaya davet 
edilmek üzere KOMÜT Başkanı 
Şaban Topal ve yönetim kurulu 
üyeleri Çevre Şehircilik Bakanı Mu-
rat Kurum’u ziyaret etti.  Ziyarette 
Bakan Kurum KOMÜT tarafından 
gerçekleştirilecek olan çalıştaya da-
vet edilirken Bakan Kurum’a Konya 
ile ilgili ve sektörel anlamda gelişim 
ve müteahhitleri ilgilendiren özel 
sunumlar yapıldı.  Toplantı Bakan 
Kurum’a plaket takdimi yapılarak 
sona erdi.  KOMÜT olarak yaptıkları 

ziyareti değerlendiren KOMÜT Baş-
kanı Şaban Topal, Bakan Kurum’la 
istişare edilen konuları aktardı. To-
pal, “Türkiye müteahhitlik çalıştayı,  

imar yönetmenlikleri,
Türkiye’de müteahhitlerin so-

run ve talepleri  ele alınarak istişa-
relerde bulunuldu. Bakan Kurum 

ülkemiz ve Konya’nın gelişimi için-
de ciddi çalışmalar yapılacağını her 
önüne gelenin müteahhit olmaması 
noktasında  sektöre disiplin edebi-

lecek çalışmalar yapıldığı, kentsel 
dönüşüm daha çok hızlandırılıp 
şehir planlamalarının daha kaliteli 
seviyelere getirileceğini söyledi ay-

rıca müteahhitlik sektörüne hızlan-
dıracak gelişim ve projeler üzerinde 
çalıştıklarını belirtti.” 
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Seydişehir Belediye Başkanı 
Mehmet Tutal, İsrail’in mazlum 
Gazze halkına karşı yaptığı saldırı-
ya ilişkin bir basın açıklaması yaptı. 
Başkan Tutal, Gazze Şeridi’nin gü-
neyinde bulunan Han Yunus ken-
tinde hain İsrail’in düzenlediği sal-
dırılar sonucu 7 Filistinli’nin hayatını 
kaybettiğini belirtti.

Siyonist İsrail’in, Filistin halkı-
na yönelik terör saldırılarına devam 
ettiğini belirten Başkan Tutal;  Fi-
listin, Batı Şeria ve Gazze’nin kuru-
luşundan bu yana işgal, saldırı ve 
katliamlarla bütün dünyaya meydan 
okuyan, uluslararası hukuku çiğne-
yen, BM kararlarını hiçe sayan ve 
her fırsatta İslam dünyasının onu-
runu rencide eden İsrail, bu cesare-
ti ve gücü nereden almaktadır? 62 
yıl önce Filistin müslümanlarının  
topraklarının yarısı zorla ellerinden 
alındı. Diğer yarısı da 42 yıldır işgal 
altında bulunmaktadır. Ceset tarla-
sına dönüşen Gazze bütün insanlık 

için bir kara lekedir.
Bu vahşet ve kan deryası sadece 

İsrail’i değil, İsrail’e suskunluğu ve 
tepkisizliği ile cesaret veren herkesi 
boğacaktır. Siyonist İsrail, işgal etti-
ği topraklarda var olduğu müddetçe 
bu coğrafyaya  barış gelmeyecektir. 
Siyonist İsrail’in varlığını tanımak 

da onunla diplomasi yürütmek de 
kabul edilemez. Siyonist İsrail, kendi 
mutlulukları için dünyayı ateşe ver-
mekten kaçınmayan bir zihniyetin 
eseridir.Kolları taşlarla kırılan çocuk-
lar, evlerinin önünde kurşunlanan 
babalar, içlerinde eş ve çocuklar 
bulunduğu halde bombalanan  evle-

rin hesabı mutlaka sorulacaktır.  Bu 
zalim saldırıyı kınıyor , yapılan hain 
saldırıda  hayatını kaybeden kardeş-
lerimize ve şehitlerimize Allah’tan 
rahmet diliyor, yaralı kardeşlerimize 
acil şifalar diliyorum “şeklinde ko-
nuştu.
n HABER MERKEZİ 

Yalçın Eğitim’den ‘Birlik 
ve Motivasyon’ gecesi

Aile içi beraberliğe büyük 
önem veren Yalçın Eğitim Ku-
rumları ve Özel Yalçın Öğretim 
Kursları, kurum içinde birlik ve 
beraberliği pekiştirme adına önce 
gün Merkez Şubede düzenlenen” 
Birlik ve  Motivasyon “ gecesinde 
biraraya gelerek, yeni hedefler be-
lirlediler.

Yalçın Eğitim Kurumları mer-
kez binasında gerçekleştirilen 
‘Birlik, beraberlik ve Kaynaşma” 
gecesine Merkez Şube, Zindanka-
le Şube ve Yazır Ecdat Şubesinde  
görev yapan yönetici,öğretmen ve 
çalışanlar katıldı.

“ Birlik ve Motivasyon” gece-
sinde ilk önce  istişare toplantısı 
gerçekleştirilerek yapılacak olan 
hizmetler ve yeni nedeler belir-
lendi.

Birlik beraberliğimizin daim 
olmasını, yarınımızın bugünü-
müzden daha huzurlu geçmesini 
temenni ediyorum’ diyen Yalçın 
Eğitim Kurumları Yönetim kuru-
lu Başkanı ve Yalçın Özel Eğitim 
Kursları kurucusu Mehmet Yal-
çın, Amaçlarının öğrencileri ge-
leceğe en iyi şekilde hazırlamak 
olduğunu söyledi

Güçlü bir kadro ile çalışmak-
tan ötürü duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Yalçın; “İdari kadro-
muzdan öğretmenimize, hizmetli 
kadromuzdan güvenlik görevlimi-
ze kadar özenle seçilen ve çocuk-
larımızın menfaatlerini her şeyin 
üstünde tutan güçlü bir kadro ile 
çalışmaktan gurur duyduğumu 
belirtmek isterim. Sizlerin huzu-
runda özveri ile çalışan, Yalçın 
Eğitim Kurumlarının adını eğitim 
camiasına altın harflerle yazdıran 
mesai arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu.

Yalçın, sözlerine geleceğin 
teminatı olan çocukların ve genç-
lerin çağın gereklerine uygun 

biçimde eğitimlerini tamamla-
maları ve geleceğe eksiksiz ha-
zırlanabilmeleri için Yalçın Eğitim 
Kurumları olarak tüm imkânlarını 
seferber ettiğini söyledi.

Yalçın sözleri şu sözlerle ta-
mamladı. Kurulduğumuz günden 
bugüne kadar bizlere güvenen 
öğrenci Velilerini hiçbir zaman 
mahcup etmedik.Bir aile gibi ol-
duk. Onların çocukları bizlerin 
çocukları oldu.Bu birlik ve bera-
berlikle her zaman başarıya imza 
atmanın mutluluğunu yaşıyoruz.
Tüm Velilerimize teşekkür ediyor.
Bizlere güvenmeye devam etsin-
ler. Ayrıca bizleri hiçbir zaman 
yalnız bırakmayan Konya basınına 
da ayrıca teşekkür ediyorum.”de-
di.

Özel Yalçın Eğitim Kurumları 
ve Özel Yalçın Öğretim Kursla-
rı yönetimi tarafından organize 
edilen gecede birlik ve beraberlik 
mesajlarının verildi. ‘Birlik, be-
raberlik ve kaynaşma’ gecesinde 
protokol konuşmalarının ardın-
dan öğretmen ve yöneticiler gö-
nüllerince sohbet etme ve istişare 
etme fırsatı bulurken, öğretmen-
ler tarafından yapılan çiğköfteler 
katılımcılara ikram edildi.
n HABER MERKEZİ

Karatay’ın görsel zenginliğini ve estetiğini arttırmak için çalışmalarını aralıksız yürüten 
Karatay Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri ağaç dikim seferberliği başlattı

Karatay’dan gelecek 
nesillere yeşil miras

Sahip olduğu araç, ekipman, uz-
man ve personelle ilçenin tüm nokta-
larında fiziksel belediyeciliği eksiksiz 
yerine getiren Karatay Belediyesi bu 
kapsamda ağaçlandırma faaliyetle-
rine de aralıksız devam ediyor. Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, Ka-
ratay’ın muhtelif yerlerinde fidan-
lar dikti. Karatay Belediye Başkanı 
Mehmet Hançerli yaptığı açıklamada, 
ilçenin daha yeşil bir görünüme ka-
vuşturulması için belediye olarak bir 
dizi çalışma yaptıklarını belirterek, bu 
kapsamda ağaç dikim seferberliğini 
başlattıklarını kaydetti.

Karatay’da yeşil alan 652 bin 
m²’den 4,5 milyon m²’ye yükseltildi

Karatay Belediye Başkanı Meh-
met Hançerli göreve geldiği 2004 yılı 
öncesinde Karatay’da toplam 652 Bin 
m² yeşil alan bulunduğunu belirte-
rek; bu rakamın 2018 yılında 4,5 Mil-
yon m² ye yükseldiğine dikkat çekti. 
Karatay Belediye Başkanı Mehmet 
Hançerli, yapılan ağaçlandırma çalış-
maları ile Karatay’da modern binala-
rın yeşil dokuyla iç içe yükselmesi için 
çalıştıklarını belirtti. Başkan Hançerli 
Karatay’ın konut alanlarının yanı sıra 
sanayi sahalarının da merkezi oldu-
ğuna dikkat çekerek; ağaçlandırma 
ve yeşil alanların Karatay’ın akciğeri 
olduğunu söyledi. Başkan Hançerli, 
Karatay Belediyesi Aslım Ormanı’nda 
2 milyon 472 bin m2’lik alanda, 22 
bin 500 iğde olmak üzere 84 bin 834 
ağaç bulunduğunu söyledi. Başkan 
Hançerli yeşil dokunun korunması 
ve sağlıklı bir şekilde gelişerek gele-
cek nesillere miras bırakılması için 
özellikle düzenli yapılan bakımların 
büyük önem arz ettiğini belirtti. 

KARATAY’IN YEŞİL
DOKUSU KORUNUYOR

  Bugüne kadar bütün hizmet 
alanlarında kaynakları en verimli ve 
adil şekilde kullanan bir belediye ol-
duklarını bundan sonra da bu ilkeden 

taviz vermeyeceklerini belirten Baş-
kan Hançerli, “dikim yapılacak alanın 
toprak yapısı, konumu gibi faktörleri 
analiz edip buna en uygun ağaç tür-
lerini seçiyoruz. Ekiplerimiz; sofora, 
dişbudak, akasya, iğde, badem, ka-
raçam, sedir gibi türlerden oluşan 
ağaçları toprakla buluşturdu. Can 
suyu olarak adlandırılan ilk sulama-
nın ardından parklarda ve diğer nok-
talardaki ağaçların sulama, ilaçlama, 
gübreleme, budama işlemlerini belli 
aralıklarla düzenli olarak gerçekleşti-
riyoruz” dedi.

FİDANLAR MEVLANA’NIN
ŞEHRİNDE BÜYÜYECEK

Daha yeşil bir Karatay için her-
kese büyük görev düştüğünü dile 
getiren Başkan Hançerli, teknoloji, 
şehirleşme ve iklim değişiklikleri gibi 
faktörlerin yeşil alanları ve ağaçlan-
dırmayı belediye hizmetlerinde ilk sı-
ralara getirdiğini belirtti. Doğal çevre 
ve insan yaşamı için vazgeçilmez olan 
yeşil alanların, özellikle şehirlerde; te-
miz hava, estetik görünüm ve insan 
sağlığı açısından önemli olduğunu 
söyleyen Karatay Belediye Başkanı 
Mehmet Hançerli, önümüzdeki yıl-
larda bu konunun daha da önemli 
hale geleceğinin altını çizdi.
n HABER MERKEZİ

‘Siyonist İsrail oldukça barış gelmez!’
Mehmet Hançerli
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Vali Toprak Sille’de misafir edildi
Konya Valisi Cüneyit Orhan 

Toprak, Selçuklu Belediyesi tara-
fından Konya’nın tarih ve kültür 
vadisi Sille’de yürütülen restoras-
yon çalışmalarını yerinde inceledi. 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı’nın ev sahipliğinde 
Sille Baraj Park’ında başlayan, daha 
sonra Sille Aya Elenia Müzesi ile 
devam eden program Sille Hükü-
met Caddesi üzerinde yapılan yü-
rüyüş ile sona erdi. 

Programda Vali Toprak’a Ak 
Parti Konya İl Başkanı Hasan Angı, 
Konya Büyükşehir Belediye Başka-
nı Uğur İbrahim Altay’ın yanı sıra 
İl Jandarma Komutanı Tuğgeneral 
Ercan Yağşin, Savunma ve Eğitim 
Merkez Komutanı Tuğgeneral Ha-
san Kaymaz, Cumhuriyet Başsavcı-
sı Ramazan Solmaz, AK Parti Sel-

çuklu İlçe Başkanı Mustafa Hakan 
Özer, Konya Teknik Üniversitesi 
Rektörü Babür Özçelik, Konya Tek-
nik Üniversitesi Rektör Yardımcısı 
Selçuk Halkacı da eşlik etti. 

Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, program kap-
samında Vali Toprak’a Selçuklu 

Belediyesi tarafından Sille’de ger-
çekleştirilen restorasyon, sokak 
sağlıklaştırmaları, tescilli cami res-
torasyonları ve dere ıslahı çalışma-
ları hakkında bilgiler verdi. 
‘SİLLE KONYA’YA DEĞER KATIYOR’

Selçuklu Belediyesi tarafından 
Sille’de sürdürülen çalışmalar ile 

Konya’nın tarihine, kültürüne ve 
turizmine değer kattıklarını ifade 
eden Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, “Sille’de çok 
geniş kapsamlı olarak sürdürdüğü-
müz çalışmaların meyvelerini aldık 
ve bugün Sille sadece Konya’nın 
değil bölgemizin de önemli bir tu-

rizm destinasyonu haline geldi. 
Gerek yurt içinden gerekse yurt 
dışından her yıl binlerce ziyaretçi 
Mevlana Müzesi’nden sonra 5000 
yıldan fazla tarihi geçmişe sahip 
olan ve yaptığımız çalışmalarla da 
değeri her geçen gün artan Sille’yi 
mutlaka görmek istiyor. Gösterilen 

bu yoğun ilgi bizleri mutlu ederken 
şehrimizin turizm potansiyeline de 
değer katıyor” dedi. 

Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı’ya Sille’nin tu-
rizm potansiyelini arttırmak ama-
cıyla yaptıkları çalışmalardan dolayı 
teşekkür eden Konya Valisi Cüneyit 
Orhan Toprak, “Sille’de yapılmış 
olan çalışmaların tarihi dokusuna 
uygun olarak yapılması ve insanı-
mızın hizmetine sunulması şehri-
miz adına büyük katkılar sağlamış. 
Burada büyük bir emeğin söz konu-
su olduğunu ve tarihe ışık tutacak 
önemli çalışmaların gerçekleştiğini 
görüyoruz. Bu güzelliklerin gün yü-
züne çıkmasında emek veren, plan 
ve projeleriyle destekleyen idareci-
lerimizi tebrik ediyorum” diye ko-
nuştu. n HABER MERKEZİ

Ereğli’de polis ekipleri yaptığı 
operasyonda çok sayıda mermi, 
silah ve kaçak sigara ile kaçak çay 
ele geçirilirken, 4 kişi gözaltına 
alındı. Edinilen bilgiye göre, İlçe 
Emniyet Müdürlüğü ekipleri öğle 
saatlerinde ilçeye bağlı Doğuala-
gözlü Mahallesi’nde silah atma 

olayı olduğu ihbarını değerlendir-
di. İhbar üzerine yapılan çalışma-
larda, H.Ç.(18) isimli şahıs polis 
ekiplerinden kaçtığı sırada attığı 
1 adet tabanca, tabancaya ait şar-
jör ve 5 adet mermi ele geçirildi. 
Olayla bağlantılı olduğu iddia edi-
len R.Ç.’nin(29) evinde yapılan 

aramada ise 42 kilogram kaçak 
çay ele geçirildi. Polis ekipleri yine 
çalışmalar kapsamında 861 paket 
halinde kaçak sigara ele geçirildi. 
Operasyondan sonra çalışmaları-
na devam eden ekipler, şüphelile-
rin boş bir arazide sigara saklan-
dığı bilgisine ulaştı. Polis ekipleri 

tarafından boş bir arazide yapılan 
aramalarda 1 adet av tüfeği, 43 
adet av tüfeği fişeği ve 820 paket 
kaçak sigara ele geçirildiği öğre-
nildi. Olayla ilgili A.D., R.Ç., A.D., 
ve H.Ç. isimli şahısların gözaltına 
alındığı öğrenildi.
n İHA

Ahırlı’ya millet 
kıraathanesi yapılacak

Polis, öğrencilere
eğitim semineri verdi

KOP destekliyor,
Derbentli kadınlar üretiyor

Ahırlı Belediye Başkanı İsa Ak-
gül yaptığı yazılı açıklamada, Konya 
Ovası Projesi (KOP) Bölge Kalkınma 
İdaresi Başkanlığınca sağlanacak 
finansmanla Ahırlı Millet Kıraatha-
nesi kuracaklarını bildirdi.  Millet 
kıraathanesini 120 günde hizmete 
sunmayı hedeflediklerini aktaran 

Akgül, “Ayrıca Ahırlı Belediyesi 
olarak İlçe Milli Eğitim Müdürlü-
ğü tarafından uygulanan robotik 
kotlama atölyelerinin geliştirilmesi 
sağlanacak. Ulusal ve uluslararası 
yapılacak yarışmalara katılacak öğ-
rencilere maddi destek verilecek” 
dedi.  n AA

AK Parti Konya Milletvekili Abdullah Ağralı, “Sağlık çalışanlarını korumak hepimizin görevi ama görevlerini suiistimal eden, 
sahte raporlarla, sahte sorularla sağlık hakkını suiistimal eden hekimlere karşı da düzenleme yapılması kaçınılmazdır” dedi

Şiddeti de ihlali de
önleyecek düzenleme!

TBMM Genel Kurulunda, Sağ-
lıkla İlgili Bazı Kanun ve Kanun 
Hükmünde Kararnamelerde Deği-
şiklik Yapılmasına Dair Kanun Tek-
lifinin tümü üzerindeki görüşmeler 
tamamlandı.  Teklifin tümü üze-
rindeki görüşmeler sırasında CHP 
Grubu adına söz alan İstanbul Mil-
letvekili Ali Şeker, “sağlıkta şiddete 
karşı önlemler yasasının”, “sağlık-
çıya şiddet yasasına” dönüştüğünü 
öne sürdü. 

Kanun teklifinin, doktorların 
mezun olur olmaz açlığa mahkum 
edilecek bir teklif olduğunu savu-
nan Şeker, “Düşünmeden getirdi-
niz bu yasa teklifini. AKP özetle tüm 
muhalefete sindirme avı, cadı avı 
yapıyor. Düşünen herkese yapılan 
bir soykırımdır bu. Bu düzenleme 
özellikle halk sağlığını hedef alan bir 
düzenlemedir. Bu teklif, anayasanın 
birçok maddesine temelinden ay-
kırıdır. Anayasaya aykırı bir kanun 
teklifini getirdiniz, bize dayatıyorsu-
nuz.” dedi.

Şahsı adına söz alan CHP Anka-
ra Milletvekili Murat Emir, teklifin, 
sağlıkta şiddete karşı önlemler ya-
sası tanımlamasına asla uymadığı-
nı, teklifin geri çekilmesi gerektiğini 
ifade etti.

Türkiye’de saat başında bir 
doktorun hasta ya da yakını tara-
fından şiddete maruz kaldığını an-
latan Emir, “Gelinen noktada sağlık 
emekçileri ciddi, tutarlı, aklı başında 
yasalar talep etmektedirler. Teklifte 
bulunan tek bir madde var o da bek-
leneni karşılamamaktadır.” dedi. 

Bir hekimle ilgili eğer bir suç 
varsa yargının zaten karar verdiğini 
kaydeden Emir, “İnsanları, FETÖ ile 
mücadele adı altında açlığa mah-
kum ederseniz bu vebalin altından 
kalkamazsınız. Hukuk devletinin 
ruhuna uygun bir düzenleme ya-
pılması beklentimiz var.  5. madde 
açısından bakıldığında alınması ge-
reken uzun bir yol var. Maddenin 
bu haliyle geçmesi gerçekten çok 

sakıncalıdır. Kişilere, ölçütleri belli 
olmayan soruşturmalarla ‘sen dok-
tor olamazsın’ demeniz gerçekten 
büyük haksızlıktır” ifadelerini kul-
landı. AK Parti Konya Milletvekili 
Abdullah Ağralı da dünyada top-
lumun tüm sorunlarını çözmüş bir 
sağlık sistemine rastlamanın müm-

kün olmadığını söyledi. 
Sağlığın topluma etkisini hep 

birlikte müşahede ettiklerini ifade 
eden Ağralı, şöyle konuştu: “Has-
taların rehin alındığı bir dönemden 
gelindiği unutulmamalıdır. Sağlık 
çalışanlarının özverisiyle bugün 
bu sağlık hizmetlerinin kalitesini 

görmekteyiz. Tüm dünya sağlıkta 
şiddet sorunu ile karşılaşmaktadır. 
Ülkemizde şiddetin azaltılması ko-
nusunda hükümetlerimiz dönemin-
de önemli çalışmalar yapılmıştır. 
Sağlık Bakanlığının toplam veri-
lerine bakıldığında 183 bin hekim 
çalışmakta, bunların yaklaşık 27 
bini özel sağlık kuruluşlarında gö-
rev yapmaktadır. Bu yasa tasarısıyla 
ilgili konuşursak 15 Temmuz iha-
netini ve sonuçlarını unutmamak 
lazım. Sağlık çalışanlarını korumak 
hepimizin görevi ama görevlerini 
suiistimal eden, sahte raporlarla, 
sahte sorularla sağlık hakkını suiis-
timal eden hekimlere karşı da dü-
zenleme yapılması kaçınılmazdır.”

Teklifin tümünün görüşmele-
rinin tamamlanmasının ardından 
TBMM Başkanvekili Mithat Sancar 
birleşime ara verdi. Sancar, aradan 
sonra komisyonun yerini almaması 
üzerine birleşimi yarın saat 14.00’te 
toplanmak üzere kapattı.
n AA

Beyşehir İlçe Emniyet Müdür-
lüğü tarafından ilkokul öğrencileri-
ne yönelik eğitim semineri verildi. 
Beyşehir İlçe Emniyet Müdürlüğü 
Toplum Destekli Polis Büro Amir-
liği tarafından ilçede bulunan ilko-
kullarda öğrencilere yönelik eğitim 
seminerleri verilmeye başlandı. 
Ali Rıza Celeboğlu İlkokulu bahçe-
sinde öğrencilerle bir araya gelen 

toplum destekli polisler, “güvenli 
okul, güvenli gelecek” konulu eği-
tim semineri düzenledi. Sunumu 
gerçekleştiren toplum destekli tra-
fik polisleri, yaklaşık 1,5 saat süren 
seminerde öğrencilere trafik kural-
larının yanı sıra güvenli internet 
kullanma konularında da bilgilen-
dirme yaptı.
n AA

Konya’nın son dönemde orga-
nik çilek üretimi ile adını duyuran 
ilçesi Derbent’te hayata geçirilecek 
yeni projeyle ürünün yetiştiricili-
ğine bölgedeki dar gelirli kadınlar 
da dahil olacak. Derbent Kayma-
kamlığı ve Sosyal Yardımlaşma ve 
Dayanışma Vakfı’nın katkılarıyla 
Derbent İlçe Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü tarafından yürütülecek 
olan ve KOP Kalkınma Bölge İdare-

si tarafından finanse edilecek “KOP 
destekliyor, kadınlarımız üretiyor” 
adlı projenin protokolü “hayırlı 
olsun” dileğiyle taraflar arasında 
imzalandı. Proje ile öncelikli hedef 
kitlesi bölgede yaşayan dar gelirli 
kadınlar olan ve 245 bin liralık büt-
çeye sahip proje kapsamında yö-
rede çilek üretiminin daha da üst 
noktalara ulaşması hedefleniyor.
n AA

Operasyonda kaçak silah, sigara ve çay ele geçirildi

Abdullah Ağralı



Hacıibali Mahallesi’nde 
park halindeki bir otomobil 
gece saatlerinde yanmaya baş-
ladı. Yangının, otomobilin arka 
kapısı açılıp içine yanıcı mad-
de dökmek suretiyle meydana 
geldiği öğrenildi.

Konya’da park halindeki 
otomobil içerisine yanıcı mad-
de dökülerek kundaklandı. 
Alınan bilgiye göre, Bayram 
Soylu’ya ait 42 VU 296 plakalı 
otomobil, merkez Karatay ilçe-
si Hacıibali Mahallesi İskender 
Caddesi’nde park halindeyken 
yanmaya başladı. Alevleri gö-
renlerin ihbarı üzerine olay 
yerine polis ve itfaiye ekipleri 
sevk edildi.

Kısa sürede kontrol altına 

alınarak söndürülen yangın 
sonrası otomobil kullanılamaz 
hale geldi. İncelemeler so-
nunda aracın arka kapısı açı-
larak içerisine yanıcı madde 
atıldıktan sonra ateşe verildiği 
belirlendi. Otomobilin sahibi 
Bayram Soylu, olay yerinde ga-
zetecilere yaptığı açıklamada, 
komşuların uyarısıyla olaydan 
haberi olduğunu belirterek, 
“Geldiğimde arabanın arka ka-
pısı açıktı. Yangın da zaten ora-
dan başlamış. Husumetli oldu-
ğum kimse yoktu.” dedi.

Olay yerinde inceleme ya-
pan polisin, şüpheli ya da şüp-
helilerin kimliklerini belirleme-
ye yönelik çalışmaları sürüyor.
n AA
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Komşularını ‘sigara şikayeti’ iddiasıyla vurmuş
Güneysınır’da, pastaneci Bekir 

Öztürk’ü (52) tabancayla vurarak 
öldüren, oğulları Mesut (27) ve 
Enes Öztürk’ü (25) de yaralayan 
meslektaşı ve komşusu Yakup 
A.’nın (28) yakalanması için polis 
çalışmalarını sürdürüyor. Yakup 
A.’nın, iş yerinde sigara içilmesine 
izin verdiği gerekçesiyle yaklaşık 
4 bin liralık para cezası yediği ve 
kendisini Bekir Öztürk’ün şikayet 
ettiği iddiasıyla silahlı saldırıyı dü-
zenlediği ileri sürüldü.  

Olay, geçen pazartesi günü 
saat 17.00 sıralarında, Güneysınır 
ilçesine bağlı Mevlana Mahalle-
si’ndeki iş merkezinde meydana 
geldi. Pastane sahibi Bekir Öztürk 
ile karşı komşusu olan meslektaşı 
Yakup A. arasında tartışma çıktı. 
Tartışmanın büyüyüp, kavgaya 
dönüşmesi üzerine eline tabanca 

alan Yakup A., karşı komşusu-
nun dükkanına girdi. Yakup A., 
Bekir Öztürk ile oğulları Mesut ve 
Enes Öztürk’e ateş açtı. Bekir Öz-
türk, olay yerinde hayatını kaybet-
ti. Vücutlarının çeşitli yerlerinden 
ağır yaralanan Mesut ve Enes Öz-
türk kardeşler ise çevredekilerin 

çağırdığı sağlık görevlilerince am-
bulansla Konya’daki hastanelere 
kaldırılıpi tedaviye alındı.

KENDİSİNİ ŞİKAYET 
ETTİKLERİNİ SANMIŞ

Cinayetin ardından Asayiş Şu-
besi Cinayet Büro Amirliği ile Gü-
neysınır İlçe Emniyet Müdürlü-

ğü ekipleri, olay yerinden kaçan 
Yakup A.’yı yakalamak için çalış-
ma başlattı. Polis, yaralı Mesut ve 
Enes Öztürk kardeşlerin ifadesine 
başvurdu. Kendilerine ait pasta-
neyi 2 ay önce açtıklarını belirten 
kardeşler, Yakup A.’nın, iş yerin-
de sigara içilmesine izin verdiği 
gerekçesiyle yaklaşık 4 bin liralık 
para cezası yediğini, şikayeti ba-
balarının yaptığı iddiasıyla tartışıp, 
silahla ateş açtığını ileri sürdü. Po-
lis, yaptığı araştırmada, iki pastane 
için de farklı zamanlarda kapalı 
alanda sigara içilmesine izin veril-
diği gerekçesiyle para cezası uygu-
landığını belirledi. Bekir Öztürk’ün 
cenazesi, Niğde’nin Çamardı il-
çesine bağlı Celaller köyünde 
toprağa verildi. Yakup A.’nin ya-
kalanması için polis çalışmalarını 
sürdürüyor.  n DHA

Konya’da FETÖ/PDY’nin ‘gaybubet evi’ olarak adlandırılan hücre evlerine düzenlenen operas-
yonda 24’ü tutuklu 65 sanığın yargılanmasına başlandı. Sanıklar suçsuz olduklarını savundu

24’ü tutuklu 65 sanık
hakim karşısına çıktı

Konya 8. Ağır Ceza Mahkeme-
sinde görülen davanın ilk duruşma-
sına tutuklu sanıklar, tutuksuz bazı 
sanıklar, sanık yakınları ve taraf 
avukatları katıldı. Tutuklu sanıklar-
dan Cezminur Tamer, üniversiteyi 
kazandıktan sonra Konya’da kaldığı 
evin FETÖ/PDY ile bağlantısı olma-
dığını, kendisinin örgüt adına ey-
lem veya faaliyette bulunmadığını 
savundu. Suçsuz olduğunu öne sü-
ren Tamer, “Evdeki arkadaşlarımla 
üniversitesinin sosyal medya sayfa-
sından haberleşerek tanıştık. Daha 
sonra beraber eve çıktık. Üniversi-
teyi kazanmadan önce FETÖ’ye ait 
yurtlarda kalmıştım.” diye konuştu. 
Mahkeme Başkanının, “Üniversi-
teyi kazandıktan sonra Bursa’daki 
ikametini neden Konya’ya aldır-
madın, adresini gizlemek için mi?” 
sorusuna sanık, “Öyle bir amacım 
yoktu.” cevabını verdi.

Tamer, Bank Asya hesabını öğ-
renciyken ailesinin harçlık yatırma-
sı için açtırdığını, hesaptaki parayı 
okul masrafları için kullandığını öne 
sürdü. Tutuklu sanıklardan Gamze 
Nur Aras, kaldığı evin örgüte ait 

olup olmadığını bilmediğini, üni-
versitenin sosyal medya sayfasın-
dan edindiği arkadaşlarıyla eve çık-
tığını ve suçsuz olduğunu iddia etti.

Tutuklu sanık Dilera Shakirz-
hanova, Gamze Nur Aras ile okul-
dayken sene başında tanıştığını ve 
suçsuz olduğunu öne sürdü. Mah-
keme Başkanının, “Operasyon kap-

samında evde yapılan aramalarda 
sana ait cep telefonunda ‘Mütevelli 
heyetinden bir ablamız dün gece 
bir rüya görmüş, hayırdır inşallah’ 
ve ‘Maklube partisi’ şeklindeki ya-
zılar bulunmuş.” sorusunu yönelt-
mesi üzerine sanık Shakirzhanova, 
bu yazılanlardan haberinin olmadı-
ğını ileri sürdü.

Tutuklu sanıklardan Ayşe Çar-
par ise gözaltına alındığı evde daha 
önce de KPSS’ye hazırlandığını, 
sanıklardan Cezmiyenur Tamer ile 
burada tanıştığını söyledi.

Darbe girişiminden sonra 
FETÖ/PDY ile hiç bir bağlantısı-
nın kalmadığını savunan Çarpar, 
“Kaldığım evin FETÖ ile bağlantılı 
olup olmadığını bilmiyorum ama 
bağlantısı olduğunu söyleyenler de 
vardı. Evde yapılan aramada cep 
telefonumda tespit edilen Cacao 
Talk programını kimin yüklediğini 
bilmiyorum. Başka birisi yüklemiş 
olabilir.” diye savunma yaptı. Kon-
ya’da FETÖ/PDY’ye yönelik soruş-
turma kapsamında, 13 Nisan’da 
düzenlenen eş zamanlı operasyon-
da, “gaybubet evi” olarak adlandı-
rılan hücre evlerinin de aralarında 
bulunduğu 37 adrese baskın yapıl-
mış, şüphelilerden 77’si gözaltına 
alınmıştı. İl Emniyet Müdürlüğü 
Terörle Mücadele Şubesi ekipleri, 
soruşturmalar kapsamında örgü-
tün Konya’da yeniden yapılanmaya 
gittiğini tespit etmişti.
n AA

Park halindeki
otomobil kundaklandı

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Yeni Bahar İletişim Yayıncılık Reklam
San. ve Tic. A.Ş. Adına Sahibi

Mustafa ARSLAN

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Zayi İlanlar cm/st 10,5 TL + KDV
Siyah-Beyaz sütun cm 13 TL + KDV
Renkli sütun cm 15 TL + KDV
Siyah - Beyaz Çeyrek Sayfa 150 TL + KDV
Siyah - Beyaz Yarım Sayfa 300 TL + KDV
Logo Üzeri 350 TL + KDV
Renkli Çeyrek Sayfa 250 TL + KDV
Renkli Yarım Sayfa 650 TL + KDV

Kuruluş: 21 TEMMUZ 2008 
15 Kasım 2018 Perşembe  • Yıl: 11 • Sayı: 3493

Yayın Türü: Yerel Süreli

• İletişim Adresi:
Musalla Bağları Mahallesi Dereboyu Sokak. No: 10  Selçuklu /KONYA

• İletişim Hattı:
444 5 158

Fax: 0332 342 20 20
Haber Mail: haber@konyayenigun.com

Reklam Mail: reklam@konyayenigun.com
www.konyayenigun.com

• Baskı Merkezi
Merhaba İletişim Yayıncılık San. ve Tic. A.Ş.

Web Ofset Baskı Tesisi
Tatlıcak Mah. Vatan San. Sit. Kavaf Sok. No:7 

Karatay/KONYA 
• Dağıtım Şirketi

Burçak İletişim Dağ. Paz. Kargo Nak. Tütün ve Tütün Ür. Tic. Ltd. Şti.
Musalla Bağları Mah. Elmalı Cd. Güzide Sk. No:23 Selçuklu / KONYA

S. Yazıişleri Müdürü : Abdullah Akif SOLAK Spor Yazıişleri Müdürü : Yunus ALTINBEYAZ 

Yayın Danışmanı :  Behçet BÜYÜKGÖKMEN 

Yazıişleri Müdürü  : Rasim ATALAY

Konya’da minibüs ile kamyo-
netin çarpışması sonucu 13 kişi 
yaralandı. Yakup Polat idaresin-
deki 42 LJ5 95 plakalı minibüs, 
merkez Meram ilçesi Abdürreşit 
Caddesi Devletoğlu Yusuf Sokak 

kavşağında Adem Tanımaz yö-
netimindeki 42 COJ 36 plakalı 
kamyonetle çarpıştı. Çarpışma-
nın etkisiyle minibüs, kaldırım-
daki çöp konteynerine çarparak 
durabildi. Kazada, sürücülerden 

Yakup Polat ile araçlarda bulu-
nan Yusuf Yıldız, Hüseyin Çekiç, 
Davut Göral, Şaban Dinler, Hü-
seyin Yiğit, Nuri Göral, Şaban 
Tanımaz, Vedat Tanımaz, Emrah 
Göral, Muhammet Polat, Fatih 

Dinler ve Alihan Ocakcı yara-
landı. Ambulanslarla Konya’daki 
çeşitli hastanelere kaldırılan ya-
ralıların sağlık durumlarının iyi 
olduğu öğrenildi.
n AA

Kamyonet minibüse çarptı, 13 kişi yaralandı
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Kadınlara sağlıklı yaşam semineri verildi
Medicana Konya Hastanesi ile 

AK Parti İl Kadın Kolları ortakla-
şa, “Sağlıklı Hisset, Bilinçli Kadın, 
Sağlıklı Nesil” konulu kadınlara 
yönelik seminer düzenledi. 

Seminerin açılış konuşmasını 
yapan Medicana Konya Hastane-
si Genel Müdürü Fulya Erdemil, 
hastanenin tıp fakültesi olduktan 
sonra sorumluluklarının arttığını 
belirtti. Erdemil, “Sizlerle birlikte 
yeni bir dönem boyunca Konya 
ili ve çevresindeki tüm ilçelerde-
ki ihtiyacı olan kadınlara yönelik 
olarak, dokunabilmek, sağlıkla-
rına bir el uzatabilmek amacıyla 
bu toplantıda bir araya geldiği-
miz için ve size bir bayan yönetici 
olarak ev sahipliği yaptığım için 
gerçekten mutluluk duyuyorum. 
Bildiğiniz üzere Medicana Sağlık 
Grubu olarak Karatay Üniversite-

si Tıp Fakültesi Hastanesi olduk 
ve bu bize artık ayrıca daha faz-
la sorumluluklarda yüklüyor. Bu 
bilinçle daha fazla ileriye gidebil-
mek amacıyla sizlerle de birlik-
te sosyal sorumluluk projelerine 
adım atmayı amaçlıyoruz. Hasta-
nemizde hizmet veren doktorları-

mızdan, hekimlerimizden ve tüm 
çalışanlarımız herkes bu sosyal 
sorumluluk projelerine gönüllü 
olarak destek vermekten gurur ve 
mutluluk duyuyor. Ve her geçen 
gün bu hep birlikte hem Konya ili-
miz ve çevresine hem de hastane-
mize büyük bir güç sağlıyor” dedi. 

AK Parti Kadın Kolları Başka-
nı Esra Doğan ise seminerlerin 
3 yıl boyunca devam edeceği-
ni dile getirerek, “İlk serimizi, 1 
yıllık sürecimizi başlatmış olduk. 
Bu da ikinci seminerimiz. İlk se-
minerimizi Karapınar ilçemizde, 
Ereğli, Halkapınar ve Emirgazi 
ilçelerimizin katılımıyla tamam-
ladık. Bu seminerimizde merkez 
ilçelerimizde her ay mutlaka rutin 
bir şekilde konuşmacı doktorları-
mızın ve branşlarının değişeceği 
şekilde planladık. Ve bugün de 

Meram, Selçuklu ve Karatay ilçe 
başkanlarımız ve değerli ekip-
leriyle birlikte, il teşkilatımızla 
buradayız. İnşallah bu seminer-
lerimiz hayırlara vesile olsun” ifa-

delerini kullandı. 
Konuşmaların ardından prog-

ram, Fizik Tedavi ve Rehabilitas-
yon Uzmanı Yrd. Doç. Dr. Gamze 
Yılmaz Yanartaş ve Diyetisyen 

Beyza Vural Öten’in, katılımcı ka-
dınlara sağlıklı yaşam için öneri-
lerde bulunması amacıyla gerçek-
leştirdikleri sunumla sona erdi.
■ HABER MERKEZİ

Konya Genç Mali Müşavirler 
Platformu, mevcut durumda sa-
dece iş uyuşmazlıklarında geçerli 
olan arabuluculuğun TBMM’ye 
sunulan kanun teklifiyle birlikte 
ticari davalar içinde geçerli olacağı 
düzenlemelerle ilgili, arabuluculuk 
yetki kapsamına mali müşavirlerin 
de mutlaka alınması gerektiği ko-
nusunda talepte bulundu. 

Konya Genç Mali Müşavir-
ler Platformu, TBMM’ye sunu-
lan kanun teklifiyle arabulucu-
luk konusunda çok önemli yeni 
düzenlemeler yapıldığını ve yeni 
düzenlemenin içerisine “kendi 
konusunda uzman” olan herkesin 
arabulucu olabilme yeterliliğinin 
eklenmesini talep etti. Platform-
dan yapılan açıklamada, “Mevcut 
haliyle arabuluculuk işçi ile işve-
ren arasındaki hukuki sorunları 
giderebilmek için işleyen hukuki 
bir mekanizmadır. Hukuk Fakül-
tesi mezunu, mesleğinde en az 5 
yıllık deneyime sahip olan kişiler 
arabulucu olarak görev alabilmek-

tedir. TBMM’ye sunulan kanun 
teklifiyle birlikte arabuluculuğun 
kapsamı genişlemekte ve bundan 
sonra ticari davalar içinde geçerli 
olacağı düzenlemeler yapılmakta-
dır. Sadece hukuk bilenin muha-
sebeden anladığını, sadece hukuk 
bilenin mimarlıktan, mühendislik-
ten anladığını iddia etmek kabul 
edilebilir bir uygulama değildir. 

Ticari davaların büyük bir kısmı 
mesleğimiz olan mali müşavirliği 
kapsamaktadır. Bu sebeple meslek 
mensuplarımızın da arabuluculuk 
konusunda önünün açılmasını is-
tiyoruz ve talep ediyoruz” denildi. 

ARABULUCULUK NEDİR? 
Arabuluculuk; bir özel hukuk 

uyuşmazlığının tarafı olan kişile-
rin, özgür iradeleriyle seçtikleri 

tarafsız ve uzman bir üçüncü ki-
şinin (arabulucu) hakemliğinde, 
dava açılmadan önce veya dava 
açıldıktan sonra başvurdukları bir 
uyuşmazlık çözüm yöntemidir. 
Arabuluculuk, uyuşmazlığın mah-
keme dışı, hızlı ve kesin bir şekilde 
çözülmesini amaçlayan bir usul 
hukuku kurumudur.
■ İHA

Akşehir Belediyesi’nden 
engellilere önemli hizmet

Minikler organ bağışında
farkındalık oluşturuyor

Akşehir Belediyesi, ilçe gene-
linde yaşayan engelli vatandaşla-
rın Sağlıklı Yaşam Merkezi’nden 
ücretsiz faydalanabilme imkanı 
getirdi. 

Akşehir Belediyesi engelli va-
tandaşların daha iyi yaşam koşul-
ları sağlanması, onların topluma 
kazandırılması ve sosyal aktivite-
lere katılabilmesi amacıyla yapılan 
hizmet ve faaliyetlere bir yenisi 
daha eklendi. Engelli vatandaşlar 
için istedikleri yerlere ulaşımını 
yapan ‘Akşehir Belediyesi Engelsiz 
Taksi’, Onların sosyal ve kültürel 
aktivitelere katılımını sağlayan ve 
el becerilerini geliştirecek kursların 
bulunduğu ‘Akşehir Belediyesi En-
gelsiz Yaşam Merkezi’ ve engellile-
rin akülü araçlarını şarj edebileceği 
şarj istasyonları hizmetlerinin ar-
dından Engelli vatandaşlara Akşe-
hir Belediyesi Sağlıklı Yaşam Mer-
kezi’nden ücretsiz faydalanabilme 
imkanı getirildi. Akşehir Belediyesi 
Sağlıklı Yaşam Merkezi’nde Per-
şembe günleri 15 kişiyi aşmayacak 

şekilde saat 15:00 ile 18.00 ara-
sında isteyen engelli vatandaşlar 
yüzme havuzu, sauna ve hamam 
imkanlarından ücretsiz olarak ya-
rarlanabilecek. 

Akşehir Belediye Başkanı Salih 
Akkaya yaptığı açıklamada, “Akşe-
hir Belediyesi olarak engelli, engel-
siz tüm hemşehrilerimizin yaşam 
kalitesini artırmak ve onların en iyi 
hizmetleri alabilmesi için çalışma-
larımızı artarak sürdürmekteyiz. 
Huzurlu ve güvenli bir toplum ola-
bilmemiz için, engelli vatandaşları-
mızın da toplumumuzun ayrılmaz 
birer parçası haline getirilmesi ge-
rektiğini düşünüyor ve bu konu-
daki hizmetlerimizi, projelerimizi 
sürdürüyoruz. Çünkü biliyoruz ki 
Devletimizin hedeflediği 2023, 
2053 ve 2071 hedeflerine engelli 
engelsiz tüm Türkiye Cumhuriyeti 
vatandaşlarımız hep birlikte ula-
şacağız. Engelli kardeşlerimiz için 
hizmet ve proje üretmeye devam 
edeceğiz” dedi.
■ İHA

Kardiyoloji Uzmanı Dr. Özgür Öz, soğuk havaların kalp krizini tetikleyebileceğini belirterek, kalp 
hastalarının mümkünse soğuğa yavaş yavaş kendilerini alıştırarak çıkmalarını tavsiye etti

Soğuk havalar kalp 
krizini tetikliyor!

Medicana Konya Hastanesi 
Kardiyoloji Uzmanı Dr. Özgür Öz, 
çok sıcak havalarda olduğu gibi çok 
soğuk havalarda da kalbin olumsuz 
etkilenebileceğini söyledi. Bunun 
için bir takım tedbirler alınması ge-
rekebileceğini belirten Dr. Öz, “Kış 
mevsiminin ve soğuk havaların 
kalbimiz üzerine olumsuz etkilerini 
kabaca sıralayacak olursak soğuğa 
bağlı damarlarda büzüşme, sıkış-
ma olabiliyor. Özellikle kalp damar 
hastaları olanlarda bu damarlardaki 
spazm yani damarın kendi kendini 
kasması kan akımını bozabiliyor. 
Kan akımının yetersizliğine bağlı 
kalp spazmları, göğüs ağrısı, nefes 
darlığı, çarpıntı gibi bulgular ortaya 
çıkabiliyor. Gene kanın pıhtılaşma-
ya olan yatkınlığı artıyor bu dönem-
lerde. Pıhtılaşmaya olan yatkınlığın 
artması damarın tamamen tıkan-
masına, neticesinde de kalp krizi 
oluşmasına sebep olabiliyor” dedi. 

‘ENFEKSİYONLAR KALBİ 
ZORLAYABİLİYOR’

Soğuk havalarda görülen gribal 
enfeksiyonların kalp ritim bozuklu-
ğuna sebep olabileceğini belirten 
Dr. Öz, “Soğuk havalarda ve kış 
döneminde enfeksiyonları daha 
sık görüyoruz. Özellikle gribal en-
feksiyonlar sıklıkla karşımıza çıkı-
yor. Özellikle kalp yetmezliği, ritim 
bozukluğu olan hastalarda, kalp 
damar hastası olan hastalarda en-
feksiyonlar vücudun yükü, kalbin 
yükü ve kalbi zorlayabiliyor, kriz ve 
kalp yetmezliğine sebep olabiliyor. 
Biz o yüzden yüksek riskli hasta-
larda özellikle kalp hastalarında bu 
dönemlerde aşılanmayı tavsiye edi-
yoruz. Gene soğuk havaların ve kış 
döneminin başka bir etkisi özellikle 
gündüzlerin kısa ve gecelerin uzun 
olması da kalp üzerinde olumsuz 

etkiler gösterebiliyor. Gündüzlerin 
kısa olması hareketliliği azaltıyor. 
Hareketli yaşam tarzı kalp sağlığı 
için olmazsa olmazlardan. Hare-
ketsizlik tabii kalp hastalığı riskini 
artırabiliyor. Gene gecelerin uzun 
olması beslenme alışkanlıklarımızı 
değiştirebiliyor. Atıştırmalıklar, ye-
mekler daha uzun süreli, daha çok 

olabiliyor. Bunların metabolik ola-
rak olumsuz etkileri şeker düzeyini, 
tansiyon düzeyini bozarak yine kalp 
üzerine olumsuzluklar oluşturabili-
yor” ifadelerini kullandı. 
‘MÜMKÜNSE SOĞUĞA ÇIKMALARINI 

TAVSİYE EDERİM’
Kış dönemlerinde ne gibi ted-

birler alınabileceğini anlatan Dr. 

Öz, “Ani soğuğa çıkmak özellikle 
kalp hastalarını olumsuz etkileye-
ceğinden dolayı sıkı giyinmelerini 
tavsiye ederim. Mümkünse soğuğa 
yavaş yavaş kendilerini alıştırarak 
çıkmalarını tavsiye ederim. Enfek-
siyonlardan korunmak için aşılan-
ma, özellikle de soğuk havalarda 
göğüs ağrısı, nefes darlığı olanlarda 
bir kalp kontrolü yaptırmaları ge-
rekebilir. İlaçlarını aksatmamaları 
önemli. Hareketi azaltmamaları, 
yaz alışkanlıklarını devam ettirme-
leri gerekiyor. Uygun saatlerde yine 
yürüyüş yapabilirler, açık alanda ya 
da kapalı alanda olabilir. Beslenme 
alışkanlıklarına özellikle dikkat et-
meleri lazım. Uzun geceler, uzun 
karanlık dönem ne yazık ki uzun 
yemeklere, akşam yemeklerine, 
sonrasında beslenme alışkanlık-
larında değişiklik oluşturabilecek 
çerez vesaire tüketimine sebep 
olabiliyor. Bunlara özellikle dikkat 
edilmesini tavsiye ederim” diye ko-
nuştu.
■ İHA

Beyşehir’de anaokulu öğrenci-
leri organ bağışının önemine dikkat 
çekmek ve bu konuda toplumsal 
farkındalık oluşturmak amacıyla 
düzenlenen etkinliğe katıldı.

Beyşehir İlçe Sağlık Müdürlü-
ğü tarafından Organ Bağışı Hafta-
sı dolayısıyla düzenlenen ve Şehit 
Ömer Halisdemir Anaokulu ile İlçe 
Müftülüğü’nün de destek verdi-
ği etkinlik kapsamında bir araya 
gelen ana sınıfı öğrencileri organ 
bağışı konusunda toplumsal far-
kındalık oluşturmaya çalıştı.

Ana sınıfı öğrencileri, kendi-
lerine nezaret eden öğretmenleri 
ve Bulaşıcı Olmayan Hastalıklar 
Birimi Sorumlusu Münure Koçak 
ile birlikte İlçe Müftülüğü’nü ziya-
ret etti. Öğrenciler, İlçe Müftüsü 
Mahmut Çelikoğlu’nun makamın-
da ellerinde organ bağışı ile ilgili 
mesajlar yer alan dövizleri açtı. 
Ziyarette, organ bağışının kişinin 
hayatta iken kendi özgür irade-

siyle organlarının bir kısmını veya 
tamamını ölümünden sonra başka 
hastaların tedavisinde kullanılmak 
üzere vasiyet etmesi olduğu, 18 
yaşını aşmış ve akli dengesi yerin-
de olan herkesin organ bağışında 
bulunabileceğine vurgu yapıldı. 
Diyanet İşleri Başkanlığı Din İş-
leri Yüksek Kurulu tarafından da 
organ bağışının insanın insana 
yapabileceği en büyük yardım ola-
rak tanımlandığına dikkat çekildi. 
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
ifade eden ve organ bağışının dini 
açıdan da önemine dikkat çeken 
Müftü Çelikoğlu, yaptığı konuşma-
da, Kur’an-ı Kerim’deki “Kim bir 
kimseye hayat verirse, o sanki bü-
tün insanlara hayat verirmişçesine 
sevap kazanır” ayetini hatırlatarak 
organ bağışının dini yönden her-
hangi bir sakıncasının olmadığını 
belirtip tüm insanları organ bağışı 
yapmaya çağırdı. 
■ AA

‘Mali müşavirlere arabuluculuk yetkisi verilsin’
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  Vardiya Amirliği
 Pozisyonunda
 Değerlendirilmek
  Üzere 
  Programcılık 

 Seviyesinde CNC
 Operatörleri,
  CNC Programcıları

Alınacaktır.
İlgilenenlerin şahsen firma

adresine başvurmaları rica olunur.

1. Organize Sanayi Bölgesi Atabey Sokak

No: 5/A  Tel: 0332 285 02 85

EKERLER KAĞIT TORBA VE 
POŞET AMBALAJ SAN. VE TİC. A.Ş.

Fabrikamızın 
alüminyum döküm 

bölümüne EL 
HADDESİNDE tecrübeli 
(en az 3 yıl tecrübeli) 
25 - 40 yaş arası  3 
personel alınacaktır.

MAAŞ: 1900 + SGK + AGİ + Servis + Yemek
Müracaatlar fabrikamızın insan kaynakları 

birimine şahsen yapılacaktır.

3. Org. San. Böl. İhsandede Cad. 
20’nci Sok. No:19 Selçuklu/KONYA

0332 239 19 08
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SATILIK DAİRELER
Bosna Hersek Mahallesi’nde 

Satılık Kaloriferli, 2+1 ve 3+1 daireler
0531 710 88 76

ELEMAN ARANIYOR
TURİZM ACENTASI’NDA ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE,

● Tercihen Turizm ve Otelcilik mezunu
● Diksiyonu düzgün
● En az bir yabancı dil bilen

BAYAN
ELEMANLAR 

alınacaktır.

● Çay ve Temizlik işlerine bakacak,

BAYAN ELAMAN
alınacaktır. 

Tel: 0 532 331 99 44
Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Karaman’da tarım alanlarına zarar verdiği 
gerekçesiyle 3 köyde düzenlenen sürek avında 
86 yaban domuzu vurularak öldürüldü. İl Gıda 
Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü sürek avının 
devam edeceğini duyurdu.

İl Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü, 
merkez av komisyonu kararı üzerine Kılba-
san, Demiryurt ve Madenşehri köylerinde, 
zirai üretime zarar veren yaban domuzlarının 
vurulması için sürek avı düzenledi. Tarım ve 
Orman Bakanlığı 8’inci Bölge Müdürlüğü, 
Doğa Koruma ve Milli Parklar Karaman Şube 
Müdürlüğü işbirliği ile profesyonel avcılar, haf-
tasonu boyunca 3 köyde avlanma yaptı. Yapı-
lan domuz avında 86 yaban domuzu vurularak 
öldürüldü.

‘SÜREK AVI DEVAM EDECEK’
İl Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürlü-

ğü’nden yapılan yazılı açıklamada sürek avının 
devam edeceği belirtildi. Açıklamada, “Bitki 
Sağlığı Uygulama Programı doğrultusunda, 
yaban domuzlarının bağ, bahçe ve tarlalarda 
zirai üretime zarar verdiğinin tespit edildiği 
yerlerde profesyonel avcıların avlanması ile 
domuz popülasyonunun zarar eşiğinin altında 
tutulması amacıyla sürek avları düzenlenmiş-
tir. Merkeze bağlı Kılbasan, Demiryurt ve Ma-
denşehri köylerinde hafta sonu yapılan yaban 
domuzu sürek avında 86 yaban domuzu vuru-
larak itlaf edilmiştir’’ denildi.  n DHA

86 yaban 
domuzu öldürüldü

İsrail her 
zaman yaptığı 
gibi Filistinlileri 
kat lederken, 
sözüm ona hür 
dünya da bü-
tün kurum ve 
kuruluşlarıyla 
s e y r e d i y o r . 
Kendi vatandaş-
larından birinin 
burnunun kana-
masına bile rıza göstermemekle övünen büyük 
devletler de, yanlış olduğunu bile bile, İsrail’in 
yaptıklarını görmezden geliyorlar. Daha da 
acısı, Türkiye başta olmak üzere birkaçı hariç, 
Müslüman ülkelerin konuya ilgisizlikleri. Birçok 
Müslüman ülkeden bir inilti sesi bile çıkmıyor 
nerdeyse…

Filistin Meselesi’nin mutlaka çözülmesi 
gerektiğinin ve ‘Meselelerin Anası’ da denilen 
bu konu bir şekilde halledilmeden ‘Dünya Ba-
rışı’nın gerçekleşemeyeceğini bilmeyen yok 
oysa.

Çözümle alakalı fikirler bakışa göre değişi-
yor. Adalet ve hakkaniyet temelinden konuya 
yaklaşanların tamamı, Filistinlilerin haklarını 
savunuyorlar. Olup bitenlere İsrail gözlüğü ile 
bakmak zorunda olanlar ise yaşananlardan Fi-
listinlileri sorumlu tutuyorlar.

Tarihte görülmemiş bir zulüm altında var 
olmaya çalışan Filistinlilere dönüp, ‘neden İs-
rail’in sizi öldürmesine mani oluyorsunuz?’ 
demiyorlar belki. Ama konuya yaklaşım tarzları 
tam da bu manaya geliyor… Çoğu vatansız bir 
halka yurt oluşturmak üzere topraklarından ko-
vulan, kalanları ise işgal altında yaşamaya zor-
lanan Filistinlilere göre çözüm, işgalcilerin def 
olup gitmesi!.. Böylelikle, tarih boyunca yaşa-
dıkları topraklarda bağımsız bir şekilde hayat-
larını sürdürmek istiyorlar. Kuruluşu ve devamı 
her açıdan akıl ve mantık dışı olan İsrail’in hayali 
de akıl ve mantık dışı. 1948’den beri öldürerek, 
sürerek ve çeşitli zulümlerle Filistinlilerin olma-
dığı bir Filistin oluşturmaya çalışıyorlar. Her şey 
dünyanın gözleri önünde cereyan ediyor olsa 
da, gerçekte neler olup bittiğini bilenlerin sayısı 
sınırlı. Katledilenleri suçlu, katilleri masum ta-
nıtmaya yönelik propaganda tezgâhı sayesin-
de olgular yerine algılar öne çıkıyor çünkü... 
Gazze başta olmak üzere Filistin’de yaşananlar 
konusunda mutlaka bir şeyler yapması gerekti-
ği düşünülen Birleşmiş Milletler’in tutumu, işin 
en vahim yanı…

DÜNYA YİNE 
SEYREDİYOR 

haber@konyayenigun.com
İBRAHİM BÜYÜKHARBUT

CHP İl Başkanı Barış Bektaş, “CHP olarak Mart 2019’de yapılacak Mahalli İdare seçim-
lerinde iddialıyız. Konya’da 28 belediyeyi alacağımıza inanıyorum” ifadelerini kullandı

‘Güçlü adaylarımızla
28 belediyeyi alacağız’ 

CHP’de 24 Ekim’de toplanan Parti 
Meclisinde (PM) 105 ilçe ve belde be-
lediye başkan adayı açıklanırken, 150 
civarında aday ise dün toplanan Parti 
Meclisi’nde belirlendi. CHP Parti Mec-
lisi, Genel Başkan Kemal Kılıçdaroğlu 
başkanlığında parti genel merkezinde 
toplandı. PM öncesinde Kılıçdaroğlu, 
Merkez Yönetim Kurulunu (MYK) top-
ladı. MYK’da parti örgütlerinden gelen 
talep ve anketler değerlendirildi.  Yerel 
seçimlerde iddialı olan CHP’nin Kon-
ya’da 2 ilçesinin adayları belli oldu. Bu 

kapsamda CHP’de 31 Mart seçimlerin-
de Tuzlukçu’da mevcut başkan Nurettin 
Akbuğa yeniden yarışacak. Öte yandan 
CHP’nin Seydişehir adayı ise Mehmet 
Katlav oldu.  Konu ile ilgili değerlendir-
mede bulunan CHP Konya İl Başkanı 
Barış Bektaş, “Cumhuriyet Halk Partisi 
olarak Mart 2019’de yapılacak Mahalli 
İdare seçimlerinde iddialıyız. Bu doğ-
rultuda seçim hazırlıklarımızı sürdürü-
yoruz. Tuzlukçu Belediye Başkanımız 
ve mevcut başkanımız Nurettin Akbu-
ğa yaptığı hizmetler ile halk tarafından 

sevilen bir isim. Tuzlukçu’yu tekrar ala-
cağız inşallah. Seydişehir adayımız Meh-
met Katlav da Makine Mühendisi. Ken-
disi belediyede makine park müdürlüğü 
yapmış, belediyecilikle tecrübeli bir isim. 
Bütün Seydişehir’i kucaklayabilecek bir 
isim. Donanımlı bir isim. Başta Tuzluk-
çu ve Seydişehir olmak üzere Konya’da 
seçimlere iddialı bir şekilde giriyoruz. 
Hepsi kendi bölgelerinde güçlü isimlerle 
Konya’da 28 belediyeyi alacağımız ina-
nıyorum” ifadelerini kullandı.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Foseptiğe düşen gebe inek kurtarıldı 
Aksaray’a foseptiğe düşen gebe inek, itfaiye ekip-

leri tarafından iş makinesi ile çıkarıldı. Topakkaya Bel-
desi’nde oturan çiftçi Abdullah Keleş’e ait gebe inek, 
ahırın arkasında bulunan foseptiğe düştü. Durumu 
farkeden Keleş, ineği kendi imkanlarıyla çıkarama-
yınca itfaiye ve AFAD ekiplerine haber verdi.  Ekipler, 
foseptiğe inip ineğin ayaklarını zincirle bağlayıp, iş ma-
kinesi ile mahsur kaldığı yerden kurtardı. Foseptikten 
çıkarılan inek sahibine teslim edildi.  O anlarda itfaiye 
ekipleri tarafından cep telefonu kamerasına kaydedildi.
n DHA

Barış Pektaş Nurettin AkbuğaMehmet Katlav
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Milliyetçi Hareket Partisi 
Kulu İlçe Başkanı 

Murat Toklucu’ın
vefatını üzüntü ile 

öğrendik. 
Merhuma Allah’tan 

rahmet, Toklucu ailesine 
ve yakınlarına Cenab-ı 
Allah’tan Sabr-ı Cemil 

Niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Milliyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Kulu İlçe Başkanı Mu-
rat Toklucu, grup toplantısı 
öncesi kalp krizinin ardından 
Ankara Güven Hastanesi’ne 
kaldırılmıştı. Toklucu 1 hafta-
dan beri Güven Hastanesi’nde 
yoğun bakım ünitesinde tedavi 
görüyordu. MHP camiasında 
hizmetleri bulunan Murat Tok-
lucu’nun vefatı derin üzüntüy-
le karşılandı. Merhum Murat 
Toklucu, bugün Kulu’da öğle 
namazına müteakip kılınacak 
cenaze namazının ardından  
Kulu’da son yolculuğuna uğur-
lanacak. 

Vefat haberinin ardından 
Milliyetçi Hareket Partisi Konya 
İl Başkanı Av. Murat Çiçek sos-
yal medyada mesaj yayınladı. 
Mesajında, “Maalesef Kulu ilçe 
başkanımız Murat toklucu te-
davi gördüğü Hastanede vefat 
etmiştir. Cenazesi bugün öğlen 
Kulu’da defnedilecektir. Başta 

yakınları olmak üzere camiamı-
zın başı sağ olsun. Allah rahmet 
eylesin. 

Mekanı cennet olsun” ifa-
delerini kullandı.  Yenigün Ga-

zetesi olarak merhum Murat 
Toklucu’ya Allah’tan rahmet 
yakınlarına ve MHP camiasına 
sabr-ı cemil niyaz ederiz. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Aksaray’da uyuşturucu ticareti 
yaptığı öne sürülen sokak satıcıla-
rına yönelik operasyonda gözaltına 
alınan 13 kişiden 10’u, sevk edildi-
ği adliyede çıkarıldığı mahkemece 
tutuklandı, 3’ü ise adli kontrol kara-
rıyla serbest bırakıldı. Aksaray Em-
niyet Müdürlüğü Narkotik Suçlarla 
Mücadele Şubesi ekipleri, uyuştu-
rucu ticareti yaptığı öne sürülen so-
kak satıcılarına yönelik operasyon 
düzenledi. Geçen pazartesi günü 
yapılan operasyon kapsamında, ön-
ceden belirlenen adreslere yapılan 
baskında, 13 kişi gözaltına alındı. 
Adreslerde yapılan aramalarda; 
83 gram eroin, 65 gram skunk, 6 
gram metamfetamin ile uyuşturu-
cu ticaretinden elde ettiği sanılan 
4 bin lira ele geçirildi. 13 şüpheli, 
sorgusunun ardından adliyeye sevk 
edildi. Şüphelilerden 10’u, çıkarıldı-
ğı mahkemece tutuklanırken, 3’ü 
de adli kontrol kararıyla serbest bı-
rakıldı.  n DHA

Aksaray Borsası’ndan
destek çağrısı

Yeni hastaneye 18 milyon
200 bin liralık yatırım

Aksaray Ticaret Borsası Baş-
kanı Hamit Özkök borsa üyelerine, 
devletin “Enflasyonla Topyekun 
Mücadele Programına” destek 
olma çağrısında bulundu. Özkök 
gazetecilere yaptığı açıklamada 
ekonomide yaşanan sıkıntıların 
aşılması için başlatılan enflasyonla 
mücadele programını son derece 
önemli bulduklarını söyledi. Bu 
mücadelede sorumluluğun herke-
se ait olduğunu ifade eden Özkok, 

“Birlik beraberlik içerisinde yapıla-
cak mücadele başarıya ulaşacaktır. 
Üye iş yerlerinde birçok üründe en 
az yüzde 10 indirime gideceğiz. 
Hazine ve Maliye Bakanlığımızın 
başlatmış olduğu kampanyaya 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği-
nin (TOBB) vermiş olduğu desteğe 
biz de Aksaray olarak varız diyo-
ruz. Tarım Ticaret Merkezi esnafı-
mızla her zaman olduğu gibi yine 
devletimizin yanındayız.”  n AA

Konya Sanayi Odası da, firmaları ihracata teşvik etmeyi ve ihracatçılara kılavuzluk yapma-
yı hedefleyen İhracat Destek Ofisi’nin kurulacağı Türkiye’deki 25 oda arasında yerini aldı

KSO’da İhracat 
Destek Ofisi kuruldu

Ekonomi Bakanlığı ve TOBB 
arasında Türkiye’de 16 ilde 25 
Odada İhracat Destek Ofisi ku-
rulmasına yönelik protokol imza-
landı. Konya Sanayi Odası da, fir-
maları ihracata teşvik etmeyi ve 
ihracatçılara kılavuzluk yapmayı 
hedefleyen İhracat Destek Ofi-
sinin kurulacağı odalar arasında 
yerini aldı.

TOBB’da Ticaret Bakanı Ruh-
sar Pekcan ve TOBB Başkanı M. 
Rifat Hisarcıklıoğlu’nun katılımıy-
la düzenlenen İhracat Destek Ofi-
si İşbirliği Protokolü İmza Töre-
nine Konya Sanayi Odası Başkan 
Yardımcısı Mustafa Veli Tekelioğ-
lu katıldı. 

Konya Sanayi Odası’nın ku-
rulan İhracat Destek Ofisiyle fir-
malara ihracat konusunda etkin 

rehberlik edeceğinin altını çizen 
Tekelioğlu, açıklamasında Kon-
ya’nın ihracatta çok önemli başa-
rılara imza attığına ancak henüz 
gerçek potansiyeline ulaşamadı-
ğına dikkat çekti.

Tekelioğlu, “Konya’da 2000 
yılında sadece 352 ihracatçı fir-
mamız vardı. Bu sayı 2017 yılında 
bin 895’e çıktı. Bu yılın Ocak-Ey-
lül döneminde ise bin 869 firma-
mız ihracat yaptı. Yılsonuna kadar 
bu sayının daha da artacağını ön-
görüyoruz. 

İhracatçı firma sayımızdaki ar-
tış ve 1.5 milyar doları aşan ihra-
catımız elbette memnuniyet ve-
rici. Ancak Konya, daha fazlasını 
yapabilecek potansiyele sahip bir 
şehir. Konya Sanayi Odası olarak, 
şehrimizin ihracatını geliştirmek 

amacıyla, yurt dışı iş gezileri, B2B 
görüşmeleri gibi pek çok çalışma-
ya imza attık. Bundan sonra da 
çalışmalarımıza aralıksız devam 
edeceğiz. İnşallah İhracat Destek 

Ofisimiz de sahada aktif olarak 
yer alarak, Konya’nın ihracatını 
artırmaya yönelik faaliyetler yü-
rütecek” şeklinde konuştu.
n HABER MERKEZİ

Aksaray Belediye Başkanı Ha-
luk Şahin Yazgı hizmete giren 400 
yataklı Eğitim ve Araştırma Hasta-
nesi için 18 milyon 200 bin liralık 
yatırım yaptıklarını açıkladı. Yazgı, 
yaptığı yazılı açıklamada, Sağlık 
Bakanlığı’nın Aksaray’da yaptığı 
önemli yatırımları arasında bulu-
nan yeni hastanenin ulaşım başta 
olmak üzere altyapı yatırımlarını 
tamamladıklarını belirtti. Aksaray 
Eğitim ve Araştırma Hastanesine 
ulaşımın sağlanması için 8 adet 
bina kamulaştırması, 5 toplamda 
8 adet bağlantı yolunun tamam-
landığını ifade eden Yazgı, şunları 

kaydetti: “ Hastanenin hizmete 
girmesi ve herhangi bir altyapı 
sorununun yaşanmaması için ya-
pılan projelendirme ve planlama 
kapsamında kanalizasyon, yağ-
mur suyu, içme suyu gibi altyapı 
yatırımları tamamlandı. Ana yol-
larını, kaldırımlarını yaptık. Sıcak 
asfaltını attık. Orta refüj ve kavşak 
düzenlemelerini yaptık. Fen İşleri 
Müdürlüğümüz tarafından yapılan 
yatırımların toplam bedeli 18 mil-
yonu aştı. Yaptığımız hizmetlerin 
ve hastanemizin halkımıza ve şeh-
rimize hayırlı uğurlu olmasını dili-
yorum.”  n AA

Murat Toklucu vefat etti

Uyuşturucu taciri 10 kişi tutuklandı
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İş dünyasına uygun yatırım ortamları sunmak ve yabancı sermayenin Türkiye’de katma değere dönüşmesini sağlamak üzere 2.’si 
MEVKA ile birlikte düzenlenen Türk Yemen İş Forumu toplantısında Körfez ülkeleriyle oluşturulacak ticari bağın önemine vurgu yapıldı

Konya ve Karaman dış
ticaretin kapısı olacak

Cumhurbaşkanlığı Yatırım Ofisi 
Başkan Yardımcısı Mustafa Rumeli, 
Dünya Bankasının İş Yapma Ko-
laylığı Endeksi araştırmasında Tür-
kiye’nin 60’ıncı sıradan 43’üncü 
sıraya yükseldiğini belirterek, “Bir 
yıl içinde gerçekleşen bu 17 basa-
maklık yükseliş, ülkemizin yatırım 
ortamı reformu çalışmalarını ne 
derece ciddiye aldığını ve başarılı 
olduğunu göstermektedir.” dedi.

Rumeli, bir otelde düzenlenen 
2. Türk-Yemen İş Forumu toplan-
tısında, Körfez ülkelerinden kom-
şularla karşılıklı ilişkilere özel önem 
verildiğini söyledi. 

Türkiye’nin son 15 yılda birçok 
alanda atılım yaptığını ve Körfez 
yatırımcılarına kazan-kazan yak-
laşımı ile önemli ticaret imkanları 
ve stratejik yatırım fırsatları sun-
duğuna işaret eden Rumeli, “Arda 
Ermut başkanlığında, Ofisimizin 
ülkemizdeki birimleri ve dünyada-
ki danışmanlar ağımıza ek olarak, 
26 kalkınma ajansımız ve 81 ildeki 
yatırım destek ofislerimiz ile global 
yatırımcıların vazgeçilmez hizmet 
ve rehberlik noktası haline geldik.” 
diye konuştu. 

‘BÖLGEDEKİ TİCARET VE İŞ 
İMKANLARINA ODAKLANACAĞIZ’

Rumeli, tanıtım ve destek ça-
lışmaları kapsamında geçen hafta 
Suudi Arabistan, Katar, Bahreyn ve 
Kuveyt başta olmak üzere Körfez 
ülkelerinden 60’a yakın misafir iş 
heyeti ile Antalya’da program dü-
zenlediklerini anımsattı.

Antalya’da bölgenin yaş seb-
ze-meyve ve tarım potansiyelini 
kapsamlı bir iş birliği programı eş-
liğinde ele aldıklarını belirten Ru-
meli, şöyle konuştu: “Bu hafta ise 
Mevlana Kalkınma Ajansı’mız ile 
ikincisini düzenlediğimiz; ülkemi-
zin tarım, hayvancılık ve sanayi ala-
nında önemli bir bölgesi olan Konya 
ve Karaman’ı değerli misafirlerimiz 
ile değerlendirmeye devam ediyo-
ruz. Bu program ile Konya’mızın 9 
OSB’si başta olmak üzere bölgedeki 
ticaret ve iş imkanlarına odaklana-
cağız. Bu çalışmalarımız neticesin-
de ülkemiz artık global sermayeli 
firmalar tarafından çok daha yakın-
dan tanınan ve yatırım tercihlerin-
de önem addedilen bir ülke haline 
geldi. Ülkemizin katlanarak artan 

üretim, ihracat ve yabancı serma-
yeli firma rakamlarını bu sevindiri-
ci gelişmelerin somut yansımaları 
olarak görebiliriz.”
‘TÜRKİYE, DÜNYADA BU ALANDA EN 

İYİ 10 REFORMİST VE ÖRNEK
ÜLKE ARASINDA’

Rumeli, iş dünyasına daha uy-
gun bir yatırım ortamı sunabilmek 
adına yürütülen reformlar ve ka-
zanımlarla Türkiye’nin bölgesinde 
güvenilir bir ülke ve cazibe mer-
kezi konumunu güçlendirdiğini 
belirterek, şunları kaydetti: “Dün-
ya Bankasının İş Yapma Kolaylığı 
Endeksi araştırmasında Türkiye, 
190 ülke arasından 60’ıncı sıradan 
43’üncü sıraya yükseldi. Bir yıl için-

de gerçekleşen bu 17 basamaklık 
yükseliş, ülkemizin yatırım ortamı 
reformu çalışmalarını ne derece 
ciddiye aldığını ve başarılı olduğu-
nu göstermektedir. Aynı çalışmada 
ayrıca Türkiye, dünyada bu alanda 
en iyi 10 reformist ve örnek ülke-
ler arasında gösterilmiştir. Ülkemiz 
iç ve dış kaynaklı birçok tehdit ve 
ciddi saldırılar yaşamasına rağmen 
gelişmesine ve büyümesine hızla 
devam etmektedir. Global arenada 
ülkemiz adına ekonomi ve yatırım 
ortamında elde edilen bu başarı-
ların tümü, Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın 
liderliği sayesinde başlatılan ve 
kararlılıkla takip edilen özverili ça-

lışmalar sonucunda gerçekleşmek-
tedir.”

Sanayi ve Teknoloji Bakan 
Yardımcısı Hasan Büyükdede ise 
Yemen’deki iç karışıklıktan dolayı 
büyük üzüntü duyduğunu söyledi. 
Olaylarda hayatını kaybedenlere 
Allah’tan rahmet dileyen Büyükde-
de, “Tarihi, kültürel ve inanç bağla-
rımızın olduğu dost ve kardeş ülke 
Yemen’deki yaşanan ve bizleri de 
yaralayan olayların son bulmasını 
Allah’tan diliyorum. Aslında sade-
ce Yemen’de değil tüm Müslüman 
coğrafyada bizleri yaralayan acıla-
rın ve akan kanın son bulması Müs-
lümanlar olarak hepimizin ortak di-
lediğidir. İnşallah, Yemen halkının 
istediği yol haritasına uygun bir 
anayasa yapılır ve Yemen de huzur 
bulur.” diye konuştu.

Cumhurbaşkanlığı Yatırım 
Ofisi ve Mevlana Kalkınma Ajansı 
(MEVKA) öncülüğünde düzenlenen 
program kapsamında, Konya’ya 
gelen yaklaşık 50 Yemenli iş adamı, 
gıda, tekstil, sanayi ve enerji alanla-
rında 400’e yakın ikili iş görüşmesi 
gerçekleştirdi.

Programa, Konya Valisi Cüne-
yit Orhan Toprak, Karaman Valisi 
Fahri Meral, Cumhurbaşkanlığı 
Yatırım Ofisi Körfez Ülkeleri Tem-
silcisi Mustafa Göksu, MEVKA Ge-
nel Sekreter Vekili Savaş Ülger, oda 
başkanları, iş dünyasının temsilci-
leri ile çok sayıda iş adamı katıldı.
n AA

Ürettikleri yöresel 
ürünleri satmak istiyorlar

Halkapınar ilçesinde Toros 
Dağları’nın eteklerindeki Osman 
Köseli Mahallesi sakinleri, ceviz-
leri un ve nişasta katarak kazan-
larda kaynattıkları üzüm şırasına 
bandırarak yaptıkları ‘bandırma’ 
ve diğer yöresel ürünleri satmakta 
zorlandıklarını belirterek yardım 
istedi.

Toros Dağları eteklerinde 
yaklaşık 1400 rakımdaki Osman 
Köseli Mahallesi’nde oturanlar, 
kar yağdıktan sonra ilçe merkezi-
ne ulaşım sıkıntısı yaşadıkları için 
kışlık yiyeceklerini kendi hazırlı-
yor. Tarla ve bahçelerinde ürettik-
leri sebzeleri kurutup kışlık yapan 
mahalleli, kuruyemiş olarak ha-
zırladığı ürünlerin de bir kısmını 
satıyor. Bölgede cevizlerin un ve 
nişasta katılarak kazanlarda kay-
natılan üzüm şırasına bandırılıp, 
çıkarılmasıyla ‘bandırma’ üretili-
yor. Başka illerde cevizli sucuk ve 
orcik adı verilen bandırma, kilosu 
45 ila 50 liraya satılıyor. Mahal-
le sakinlerinden Bülent Şengül, 
ürünlerini satmakta zorlandıkla-
rını belirtti. Üretilen yöresel ürün-
lerin ailelerin geçim kaynağı ol-
duğunu ifade eden Şengül, şöyle 
konuştu: ‘’Köyümüz Toros Dağ-

ları’nın eteklerine yaklaşık 1400 
rakımlı bölgededir. Kar yağdığın-
da köyümüzde ulaşım sıkıntısı 
yaşanıyor. Neredeyse 6 ay şehir 
ve ilçeyle bağlantımız kesiliyor. O 
yüzdende burada yaşan vatandaş-
lar tarla ve bahçesinde yetiştirdi-
ği sebze kurutulup kışlık yiyecek 
olarak kilerinde muhafaza ediyor. 
Yine doğal olarak pekmez, bandır-
ma, köfter kavurga gibi yiyecekler 
hazırlıyoruz. Ancak başta bandır-
ma olmak üzere, cevizimizi, pek-
mezimizi, vişne ve kirazlarımızı 
satmakta zorlanıyoruz. Bandırma-
yı 45 ila 50 liraya, cevizimizi 15 
liraya satamıyoruz.  Çünkü ithal 
ceviz alıp 10 liraya satıyorlar. Pek-
mezin kilosunu 15 ila 20 deyince 
satamıyoruz. Fabrikasyon pekme-
zi getirip 8 liraya satıyorlar Orga-
nik olarak ürettiğimiz bu ürünleri 
satmak için devlet desteğine ih-
tiyacımız var. Kooperatif kurulup 
ülke genelinde satış yapabiliriz. 
Özellikle bandırma son yıllarda 
kış aylarda sofraları süsleyen çe-
rezler arasında yer aldı. İnsanlar 
internetten bakıp merak edip sa-
tın almak istiyor ama kooperatif 
olmayınca yaygın bir şekilde sata-
mıyoruz.’’  n DHA

Konya ve Karaman’ın Toros Dağları eteklerinde göçer hayatı süren Sarıkeçili Yörükleri, kış mevsiminin gelmesi ile birlikte göç yolculuğuna başladı

Son göçerler dönüş yolunda

Mersin’in Bozyazı ilçesin-
den nisan ayında develerle yola 
çıkıp Konya ve Karaman’da Toros 
Dağları eteklerinde göçer hayatı 
süren Sarıkeçili Yörükleri, mem-
leketlerine dönmek için yola çık-
tı. Sarıkeçili Yörükleri’nden göçer 

hayatını sürdüren tek aile olan Ali 
Uçar, ailesiyle birlikte yaz aylarında 
gelip çadırda kalıp yaşamını sürdü-
rüyor. Kış ayında ise memleketine 
dönüyor.

Ali Uçar (60), atalarından gelen 
konar-göçer geleneğini ailesiyle 

birlikte sürdürmeye devam ediyor. 
Eşi, iki çocuğu, gelini ve torunlarıy-
la birlikte ilkbaharda Bozyazı’dan 
20 devesi, onlarca küçükbaş hay-
vanıyla yola çıkan Ali Uçar, yol bo-
yunca da çadır kurup mola vererek, 
Konya’nın Hadim ilçesindeki Ala-

dağ’a kadar geliyor. Yaz ayını bura-
da geçiren Uçar ailesi kış mevsimi 
yaklaştığı sırada tekrar Mersin’e 
dönmek için yola çıkıyor. Kara-
man’ın Ermenek ilçesinde mola 
veren Ali Uçar, 7 çocuk babası ol-
duğunu kendisine sadece bir oğlu 

ile bir kızının eşlik ettiğini söyledi. 
Uçar, ‘’Biz, konar- göçer yörükle-
rindeniz. Atalarımızdan itibaren 
konar-göçer hayatı sürdürüyoruz. 
Bu gelenek benden sonra kimde 
kalacak bilmiyorum. İçimden gele-
rek, severek yapıyorum. Gücümüz 

yettiği kadarıyla da konar-göçerliği 
devam ettireceğiz.’’ diye konuştu.

Ali Uçar’ın kızı Fatma Uçar (20) 
‘’8’inci sınıftan sonra okumadım. 
Sürekli konar- göçer bir hayat ya-
şıyoruz. Bu hayattan memnunum’’ 
dedi.  n DHA
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Yazmanın her vakit söylemekten 
daha varlıklı olduğu muhakkaktır. 
Hatta saraylıdır yazmak. Asilzadedir. 
Bu yüzdendir ki yazma eyleminin naz 
ettiği her nesneye bile ayrı bir kıymet 
yüklenir. Kaleme, parşömende, hok-
kaya, mürekkebe ölçüsüz kıymet ve-
rilmiştir şimdilerde değilse de vaktiy-
le. Yazmak sadece yazılmış olmakla 
kalmamış hat olmuştur zamanla, 
hüsn-i hat olmuştur. Bu da eksik 
kalmış olacak ki yazının güzelliğine 
güzellik katmak için tezhibi bulmuş-
tur insanoğlu. Tüm bunlar yazmaya, 
yazılmış olana verilen kıymetten ileri 

gelmektedir. Fakat yazmak da bir fiil 
nihayetinde, yaratmak kadar cüret-
kâr olmadığı muhakkak ve geçmiş 
kadar kadim değildir elbet. İnsanoğ-
lu ne arar bu âlemde? Yakup Pey-
gamber kaybolan Yusuf’unu aradı 
yıllarca. Oysa Züleyha’nın da aradığı 
yine Yusuf’tu. Kimi hakikati, kimi sırrı 
aradı. Kimi varlığı, kimi yokluğu, kimi 
ise kim olduğunu aradı. Aramaya 
başladığı ilk haliyle son hali arası-
na bir ömür bıraktı insanoğlu. Kimi 
aradığını buldu. Heyhat, kimi bula-
madan gitti de ömrünü aradığını bul-
maya feda ettiğiyle kaldı.   Bu yazıyı, 

yazmaya ve aramaya 
bağışladım. Ben ki ne 
aradığını bulabilmiş ne 
de hissettiklerini yaza-
bilmiş bir muharririm. 
Dahası buldum zannet-
tiğini kaybetmiş olma-
nın hüznü yatar içimde. 
Değil mi ki her insanın 
içinde bir bezm-i âlem 
durur. Mahkemeler kurulur, kimi 
davalı kimi davacı olur yüreğiyle. 

Kimi alacaklı olur kendi-
sinden, kimi borçlu çıkar 
kendisine. Benden içre 
bir ücralığın dilinden an-
lar şimdi gönlüm. 

Derdim bu dünya 
telaşına çare bulmak bir 
an önce. Oysaki hesap-
lar ne cebirle çözülür ne 

ebcetle. Yollar ne gitmekle 
tükenir ne söylemekle. Gördüğüm 
menzil, yürüdüğüm yoldan daha 

yakındır benim. Bunca yorgunluğun 
sebebi ayaklarımın altında, yüre-
ğimin üstündedir. Öyleyse hangi 
uzaklar daha uzaktır bana benden? 
Bir selâmlık da olsa hangi evlere ka-
pılar açılır yüreğimden, hangi yolların 
tarifi yazılı ezberimde. Gideceğimden 
değil. Asla gidemeyecek olduğumun 
bilincindeyim. Hiç ama hiç gideme-
yeceğim yerleredir yazdıklarım. Hiç 
gidemeyecek olduğum kimselere…
Dedim ya dünya telaşıdır bunca yor-
gunluğa sebep, bütün can sıkıntımı 
kâğıtlara yazıp Hıdırellez’de bir gül 
ağacının dalına asasım var…  Yahut 

kuşkonmaz toprağına hediye ede-
sim… Ben küçükken ve henüz an-
nemden babamdan ayrılmamışken 
böyle sürüyordu işler. Gam dediğin 
neydi ki o zamanlar. Uçurtmam uça-
na kadar, kuşlar göçene kadar. Sak-
sıdaki çuha çiçeği açtığında, zeytinler 
kararıp yere düştüğünde, kaybolan 
kuzu geri döndüğünde-kara gün 
kararıp durmaz ya- işte o vakit ay-
dınlanırdı her yer.  Bu yazı o vakitlere 
yolcu olsun şimdi. Yazmaya ve ara-
maya; yollara ve ağlamaya, çocuk-
luğuma, gül ağacına, kuşkonmaza, 
çuha çiçeğine… 

YAZMAYA VE ARAMAYA

Selçuk Üniversitesi Turizm Fakültesi 
ile Ateşbaz Gastronomi ve Sağlık Tu-
rizmi Topluluğu tarafından Süleyman 
Demirel Kültür Merkezinde “Şeflerin 
Deneyimleri” konulu söyleyişi progra-
mı düzenlendi. Programa Selçuk Üni-
versitesi Turizm Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Necmi Uyanık, Topluluk Akademik 
Danışmanı Dr. Öğr. Üyesi. Muhammet 
Erbay, Gastronomi ve Mutfak Sanatları 
Bölüm Başkanı Doç. Dr.Gül Güneş, So-
matçı FİHİ MA FİH Restaurant İşletme-
cisi Ulaş Tekerkaya, Grand Hotel Exe-
cutive Chef Erçin Aksu, akademisyenler 
ve öğrenciler katıldı. Selçuk Üniversitesi 
Turizm Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Nec-
mi Uyanık, şeflik ve ustalık mesleğinde 

işin mutfağında olmanın önemli olduğu-
nu belirterek, “Selçuk Üniversitesi’nin 
mensubu olmaktan gurur duyuyoruz. 
Gastronomi ve Mutfak Sanatları Bö-
lümümüzü Uluslararası alana açmaya 
çalışacağız” dedi. Topluluk Akademik 
Danışmanı Dr. Öğr. Üyesi Muhammet 
Erbay,  “Gastronomi ve mutfak sanat-
ları eğitimi önemli bir ayrıntı, teorik ve 
pratik uygulama ile birlikte en iyi şefle-
rin bilgi ve tecrübelerinden de faydalan-
maktır. Bu şekilde mezun olduğunuz-
da iş hayatına bir adım önde başlamış 
olacaksınız. Günümüzde uluslararası 
dolaşımın en kolay olduğu meslekler 
arasında aşçılık geliyor. Sizleri gelecek-
te sadece ülkemizde değil aynı zamanda 

Dünya’nın farklı köşelerinde de mutfak 
kültümüzün elçisi olmanızı istiyoruz. 
Bunun içinde yabancı dile önem veril-
mesi gerekiyor” dedi.  Açılış konuşma-
larının ardından Somatçı FİHİ MA FİH 
Restaurant İşletmecisi Ulaş Tekerkaya 
ve Grand Hotel Executive Chef Erçin 
Aksu mesleki deneyimlerini öğrenciler-
le paylaştı. Öğrencilerin ilgi gösterdiği 
söyleşi soru-cevap şeklinde devam etti. 
Program sonunda  Selçuk Üniversitesi 
Turizm Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Nec-
mi Uyanık ve Gastronomi ve Mutfak Sa-
natları Bölüm Başkanı Doç. Dr. Gül Gü-
neş tarafından Ulaş Tekerkaya ve Erçin 
Aksu’ya günün anısına plaket takdim 
edildi. n HABER MERKEZİ 

Selçuklu Özel Eğitim 
Meslek Okulu Avrupa’da

Konya’nın ve Türkiye’nin 
önemli özel eğitim kurumların-
dan biri olan Selçuklu Özel Eği-
tim Meslek Okulu, Konya İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü’nün desteğiy-
le, başta Konya olmak üzere tüm 
Türkiye, Bosna Hersek ve Suriyeli 
vatandaşların bulunduğu kamp-
lardaki özel eğitim öğrencilerine 
yönelik materyal üretimi yaparak 
büyük bir başarıya imza attı.

Bu doğrultuda Özel Eğitim 
Rehberlik Hizmetleri Genel Mü-
dürlüğü okulun tüm atölyeleri ile 
birlikte materyal üretimi yapan 
Mobilya ve İç Mekan Tasarımı 
atölyesini "Özel Eğitimin Güçlen-
dirilmesi Projesi" kapsamında son 
model makine ve techizat ile do-
natarak üretimdeki kaliteyi arttır-
ma yolunda önemli bir adım attı. 
Okuldaki öğretmenler de kendi 
akademik becerilerini geliştirmek 
amacıyla AB ülkelerinde kurs al-
mak, özel eğitimde kullanılan 
materyalleri incelemek, kullanım 
tekniklerini görmek, kullanılan 
materyal ve tekniklerin milli eği-
tim sistemimize entegrasyonunu 
sağlayarak, yetersizlik türlerine 

uygun materyaller geliştirme 
amacıyla “Özel Eğitim Öğrenci-
lerine Yönelik Materyal Geliştir-
me” konulu AB projesi hazırladı. 
Hazırlanan proje Türkiye Ulusal 
Ajansı tarafından desteklenme-
ye değer bulunarak, proje bir yıl 
boyunca edecektir. Bu proje ile 
Avrupa'da kullanılan özel eğitim 
materyallerinin neler olduğu ve 
kullanımlarının nasıl olduğu, ye-
tersizlik türlerine göre materyal 
kullanımı ve materyal kullanı-
mının eğitimdeki yeri ve önemi 
ana başlıklarında önümüzdeki yıl 
Mart ayında Selçuklu Özel Eğitim 
Meslek Okulu'ndan  7 kişilik bir 
öğretmen grubu Avusturya'nın 
başkenti Viyana'da, 5 günlük bir 
eğitim alacak.  Okul yetkilileri, 
"Öğretmenlerimiz böylece Av-
rupa'da özel eğitimde kullanılan 
materyalleri, yöntem ve teknikle-
ri yerinde görme imkanına sahip 
olacaklar ve eğitim sistemimize 
entegre edilmesi yönünde çalış-
malar yaparak özel çocukların eği-
timlerine katkı sağlanması adına 
önemli bir projeye imza atmış ola-
caklar" dediler.  n HABER MERKEZİ

Meram Belediyesi'nin Meslek Odaklı Kaynağında Ayrıştırma Projeleri kapsamında ‘Kuaförlerde Sıfır 
Atık’ adı altında başlayan projeyle ekonomik değeri bulunan atıklar yeniden ekonomiye kazandırılacak

Meram'da atıklar 
değerlendirilecek

Meram Belediyesi örnek bir pro-
jeye daha imza attı. Meslek Odaklı 
Kaynağında Ayrıştırma Projeleri 
kapsamında ‘Kuaförlerde Sıfır Atık’ 
adı altında hayata geçirilen çalışma-
da, kuaförlük meslek alanında çöp 
sayılan ancak çok ciddi değeri olan 
alüminyum ve plastik mamullerin 
ekonomimize yeniden kazandırıl-
ması hedefleniyor. Meram Beledi-
yesi’nin Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği ile Konya Berberler ve 
Kuaförler Odası ile yaptığı bu ortak 
projede atıklar kaynağında toplanı-
yor, ekonomiye yeniden kazandırı-
lıyor. Bu önemli projenin tanıtım ve 
bilgilendirme programı Dutlu Millet 
Bahçesi Selçuklu Otağı’nda çok sa-
yıda kuaförün katılımı ile gerçekleş-
tirildi. 
“MERAM YİNE BİR İLKE İMZA ATTI”  

 Projenin paydaşlarından Konya 
Berberler ve Kuaförler Odası Başka-
nı Veli Baranok yaptığı konuşmada 
Meram Belediyesi’nin atıkların geri 
dönüşümle ekonomimize kazandı-
rılması noktasında çok hızlı hareket 
ettiğini hatırlatarak Konya ve Türki-
ye’de bir ilk olan böyle bir çalışmaya 
öncülük ettmeleridolayısıyla Meram 
Belediyesi’ne ve Başkan Fatma To-
ru’ya teşekkür etti. Konya Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı 
Muharrem Karabacak ise belediye-
nin her projesiyle Türkiye’ye örnek 
çalışmalara imza attığını belirterek, 
esnafımızı, kadınları ve ekonomimi-
zi önceleyen bu projenin ‘Meram’ 
adıyla birlikte anılacağını söyledi 
ve ‘Ekonomimize önemli katkı sağ-
layacak bu projenin mimarlarına 
şükranlarımızı sunuyoruz” diye ko-
nuştu.   

SOYDEMİR; ‘HEM EKONOMİYE 

KATKI SUNACAK HEM GELECEĞİMİZİ 
KURTARACAK BİR PROJE’

“Her canlının hem fiziksel hem 
ruhsal gelişmesini sağlayan hem de 
yaşam kalitesini artıran gelişmelere 
medeniyet diyoruz” sözleriyle ko-
nuşmasına başlayan Meram Beledi-
yesi Başkan Vekili HıfsıSoydemir de 
bu projenin insanı merkeze alan hiz-
met anlayışlarının bir tezahürü ol-
duğunu söyledi. Kendilerini sadece 
geçmişin mirasçısı olarak değil aynı 
zamanda geleceğimizin emanetçisi 
olarak nitelendiren Soydemir, “Mes-
lek Odaklı Kaynağında Ayrıştırma 
Projeleri ile mesleki farklılıklardan 
doğan atıklar daha en başından ay-
rıştırılmış oluyor. Böylelikle hem 
ekonomimize katkı sağlıyor, hem 
geleceğimizi kurtarıyoruz. Böyle bir 
proje elbette en çok Meram’a yakı-
şırdı. O sebeple Meram’da doğdu. 
Projenin başarılı olacağından ve tüm 
ülkeye yayılacağından şüphemiz 
yoktur” diye konuştu. 

‘VERDİKLERİ DESTEK SEBEBİYLE 
ASIL ALKIŞLANACAK OLAN 

ESNAFLARIMIZDIR’ 
Açılış konuşmalarının ardından 

Meram Belediye Başkan Yardımcı-
ları İsmail Hakkı Gül Meram’da şe-
hircilik anlamında, Haluk Yılmaz ise 
sosyal, kültürel ve spor alanlarında 
son 5 yıl içinde yapılan yatırımlar 
hakkında katılımcılara bir sunum 
yaptılar. Meram’ın 5 yıl önce en 
önemli probleminin ‘Mülkiyet So-
runu’ olduğunu hatırlatan Başkan 
Yardımcısı İsmail Hakkı Gül, yapılan 
çalışmalar sayesinde sorunun biti-
rilmesi için bugün büyük ölçüde yol 
alındığını ifade etti. Genel anlamda 
esnafların özel anlamda da kuaför ve 
berberlerin hayatın kalbi olduğunun 
altını çizen Başkan Yardımcısı Haluk 
Yılmaz “Bu proje, ‘Biz çöpümüzü 
bile bu vatanın selameti için birikti-
ririz’ diyen esnafımızın vatansever-
liğinin bir göstergesidir. O nedenle 
bu projede alkışlanması gereken es-
naflarımızdır. Bizler sizlerden ilham 
alıyor ve sizden aldığımız enerji ile 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz” diye 
konuştu.   

‘YARINLAR ÇÖPE GİTMESİN’ 
SLOGANIYLA ÖNEMLİ 

 PROJELERE İMZA ATTIK” 
Meram Belediyesi’nin ‘Sıfır Atık’ 

ile ilgili bugüne kadar yaptığı çalış-
malar ve bu projenin detayları ile 
ilgili bir sunum yapan Meram Be-
lediyesi Çevre Koruma ve Kontrol 
Müdürü Şaban Dişçi “Berber ve 
Kuaför esnafımıza ayrıştırma kutu-
ları teslim edildi. Salı günleri hariç 
her mahallenin programına göre 
atıklar toplanacak. Böylece ekono-
mimize ciddi bir katkı sağlanacak. 
‘Yarınlar çöpe gitmesin’ sloganıyla 
bugüne kadar birçok hizmete imza 
attık. Okulların tamamında eğitim-
ler gerçekleştirdik. 13 bin konutta 
özellikle hanımlara bilgi verdik. 12 
bin ton dönüştürülebilir atığı ekono-
mimize kazandırdık. Yarınlarımıza 
sahip çıkmak için bu rakamı her gün 
daha da artırmayı hedefliyoruz” diye 
konuştu.   Tanıtım ve bilgilendirme 
programının sonunda projeye katkı 
sunan isimlere plaket verildi.
n HABER MERKEZİ 

'Mutfak kültümüzün elçisi olmanızı istiyoruz'

aysehumayilmaz@hotmail.com
AYŞE YILMAZ

Hıfsı Soydemir Muharrem Karabacak Veli Baranok 
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Trafikte kullanılan araçların sü-
rücüler, yolcular ve trafikteki diğer-
lerinin güvenliği açısından bakım-
larının düzenli ve özenli bir şekilde 
yapılması gerekiyor. Oto bakım ser-
visleri de bir ihtiyacı gidererek uz-
manlaştıkları alanlardaki araçların 
bakım ve onarımını gerçekleştiri-
yor. Çeyrek asra yakın bir süredir 
sanayide iş başında olan Fevzi Dal 
ile kış öncesi bakımı ve sanayinin 
genel sorunlarını konuştuk. 

Öncelikle sizi tanıyabilir miyiz?
İsmim Fevzi Dal. Konya’nın Ho-

cacihan Mahallesi’nde doğup büyü-
düm. 1973 doğumluyum. Küçük 
yaşlardayken Korkmaz Peugeot ser-
visinde çalışmaya başladım. Yakla-
şık 24 yıl burada çalıştım. 2006 
yılında da Allah nasip etti Karatay 
Sanayi’nde bulunan kendi iş yerimi 
hizmete açtım. 

Yeni bir iş yeri açma 
fikri nereden geldi?

Bir kere her şeyden önce uzun 
yıllardır harcanan emeğin ve elde 
edilen tecrübelerin vermiş olduğu 
bir birikim vardı. Benim dönemim-
de sanayinin tozunu yutmuş, alnına 
terle birlikte yağ, kir ve pas bulaşmış 
olan hemen her arkadaşımın hayali 
bir gün kendi iş yerini açmaktır. Bir 
kuş, yavrularını besler ve büyütür. 
Sonra o yavru o yuvada kalmaz, 
kendi yolunu çizer. Kuş misali yu-
vadan uçup gitmek diye bir deyim 
vardır ya, bir süre sonra siz de artık 
doyum noktasına ulaşmışsınızdır. 
Artık kendinizde iş yeri açma ve 
işletme yeterliliğini görürsünüz. Al-
lah da nasip ederse kendi iş yerinizi 
açarsınız. Benim de hayalim kendi 
işimi yapmak, kendi müşterilerime 
en kaliteli hizmeti vermekti. Bu ha-
yalimi gerçekleştirmek için bir giri-
şimde bulundum. 2006 yılında bu-
rayı açıp hizmete sundum. 12 yıldır 
da daha önce olduğu gibi mesleğimi 
en iyi şekliyle yapmaya çalışıyorum. 
İş yerinizin ismi neden Fevzi Peugeot? 

Sadece Peugeot marka 
araçlara mı bakıyorsunuz?

Benim birikimim ve deneyimim 
Peugeot marka araçlar üzerine yo-
ğunlaştı. İnsan en iyi bildiği işi yap-
malı ve bu alanda hizmet vermeli. 
Ben de buradan hareketle kendi 
ismimi Peugeot markası ile birleşti-
rerek iş yerimin adını Fevzi Peuge-
ot olarak koydum. Tabi ağırlığımız 
Peugeot marka araçlar olmakla 
birlikte sadece Peugeot’un özel 
servisi değiliz. Bunun yanında aynı 
segmentteki büyük Citroen, Fiat, 
Renault marka araçların da servis 
hizmetini sunuyoruz. 

İçinde bulunduğumuz dönem kış 
mevsiminin arifesi. Genelde araçlar 
yaz başında ve kış başında genel bir 
bakımdan geçiyor. Bu dönemde siz 

ne tür faaliyetler yapıyorsunuz?
Sizin de söylediğiniz gibi biz 

araç bakımlarını genelde yaz başın-

da ve kış başında yaparız. Gün içe-
risinde sürekli kullandığımız araçlar 
belli bir süre sonra yıpranıyor. Hiç-
bir şey olmasa bile motor bakımla-
rını yapmak gerekiyor. Yağı eskiyor 
yağını değiştirmek gerekiyor, kışın 
soğuktan korumak için antifriz ba-
kımını yapmak gerekiyor. Aracı ça-
lıştırırken bir sıkıntı yaşamamak için 
akü, elektrik ve ateşleme sistemle-
rinin kontrolünü yapmak gerekiyor. 
Fren takımlarının kontrolü de bu 
dönemde önem arz ediyor. Cam 
suyu, silecekler de yağışlarla birlikte 
önemli bir ayrıntı olarak öne çıkı-
yor. Aynı şekilde yaz döneminde de 
genel klima bakımlarını yaptırmak 
gerekiyor. Bunun yanında lastik ve 
ön düzen bakımları her dönemde 
büyük önem arz ediyor. İçinde bu-
lunduğumuz dönem çoğunlukla kış 
bakımlarının yapıldığı bir dönem. 
Bir de öğrenci servisinde kullanılan 
servis araçlarının genel bakımları ve 
ani oluşabilecek arızalarının hızlı bir 
şekilde giderilmesi gereken bir dö-
nem. Bizim işlerimiz de bu alanlar-
da yoğunlaşmış durumda. 

Peki Fevzi bey ortalama bir aracın 
kışlık bakım maliyetine kadardır?
Bu maliyetler için net bir şey 

söylemek mümkün değil. Aracın 
durumuna göre değişkenlik gös-
terir. Bir araç eğer çok yıprandıysa 
bakım maliyetleri yapılacak işlemin 
artmasına bağlı olarak artacaktır. 
Ama bakımları düzenli olarak ya-
pılan, düzgün bir şekilde kullanılan 
aracın kışlık bakım maliyetleri çok 
fazla olmayacaktır. Küçük bir arıza 
zamanında giderilmezse büyür ve 
daha maliyetleri bir hal alır. Yine 
zamanında yapılmayan bakımın da 
maliyeti yüksek olacaktır. Bu ne-
denle ben müşterilerime araçlarının 
dönemsel bakımlarını eksiksiz ve 
zamanında yaptırmalarını tavsiye 
ediyorum. Bir aracın bakım maliyeti 
300 liradan başlar. Bu aracın du-
rumuna göre artar bin liraya kadar 
çıkabilir. 

Son dönemde döviz kurlarının 
yükselmesi birçok sektöre etki etti. 
Araç yedek parçalarının çoğunlukla 

dövize endeksli olması 
size nasıl yansıdı?

Döviz kurlarında özellikle son 
dönemde meydana gelen hızlı artış, 
oto yedek parça sektörünü anında 
etkisi altına aldı. Yedek parçadaki 
artış gerçekten hissedilir düzeyde 
oldu. Tabi yedek parça fiyatlarında-
ki artışı ister istemez biz de müşte-
rilerimize yansıtmak durumunda 
kaldık. Bu sürecin sıkıntılı bir süreç 
olduğunu biliyoruz. Bu nedenle 
müşterilerimize en asgari ölçekte 
yansıtmaya çalışıyoruz. İnşallah sı-
kıntılı süreçleri de en kısa zamanda 
atlarız. 

Günlük kaç aracın bakımı 
yapılıyor burada?

Günlük 15 ile 30 arasında bir 
araç sirkülasyonu oluyor servisimiz-
de. Tabi bunların hepsi kışlık bakım 
için gelen araçlar değil. Farklı arıza-
lar nedeniyle gelen araçlar da olu-
yor. Mümkün olan en hızlı şekliyle 
araçları onarıp sahiplerine teslim 
ediyoruz. 
Servis ekibiniz kaç kişiden oluşuyor?

Burada 16 kişilik bir ekibimiz 
var. Bu arkadaşlarımızın tamamı 
kendi alanlarında işinin ehli ve uz-
man kişilerden oluşuyor. 

Sanayilerin genel sıkıntısı çırak 
bulamamaktır. Sizce bu sorun nasıl 

çözüme kavuşturulabilir?
Meslektaşlarımızın yaşadığı çı-

rak sorununu aynen biz de maalesef 
yaşıyoruz. Çünkü çırak yetişmiyor. 
Aileleri çocuklarının sanayiye gel-
mesini istemiyor. Bu nedenle çırak 
kıymete bindi. Sanayiye gelenlerin 
yaş ortalaması sürekli yükseliyor. 
Bunda eğitim sisteminin doğrudan 
etkisi olduğunu düşünüyorum. Ön-
ceden zorunlu eğitim 5. sınıfa ka-
dardı. 

Öğrenci ilkokulu bitirdikten 
sonra okumak istiyorsa okuluna 
devam eder; okumak istemiyorsa 
sanayiye verilir, ustasının yanında 
eğitimini alırdı. Zorunlu eğitimin 8 
yıla çıkmasıyla birlikte çocuk daha 
ileri yaşlarda okuldan mezun oldu. 
Yaşı büyüdüğü için annesinin baba-
sının sözünü de dinlemeyip sana-

yiye de gelmez oldu. Gelenlerin de 
büyük bölümü ustasına itaat etmez 
hale geldi. Diğer yandan mesleki 
ortaokullar ve meslek liseleri ile sü-
rekli irtibat halindeyiz. Oralardan 
öğrencilerin gelip burada istihdam 
olmalarını ve mesleği uygulayarak 
öğrenmelerini sağlamaya çalışıyo-
ruz. Ama bundan da netice alamı-
yoruz. Haftanın üç günü okula git-
mek zorunda. Cumartesi günü dört 
gözle beklediğimiz çocuk gelmiyor. 
Bu adam da benim işime yaramı-
yor. Tabi eğitim sistemi sonrasında 
yine değişti 4+4+4 geldi ama bu 
da fayda etmedi. Ağaç yaşken eğilir 
derler ya, 16-17 yaşına gelmiş deli-
kanlıyı ben ne kadar eğip bükebili-
rim ki? Eğilme yaşını geçmiş olanlar 
geliyor. Tam asi zamanlarında ge-
liyorlar, geldikleri gibi de gidiyor-
lar. Saygıyı ve sevgiyi de kaybeder 
olduk. Bence eski sisteme yeniden 
dönülmeli.
Fevzi bey, araç sahiplerine bakımlar 
konusunda dikkat edilecek hususlara 

ilişkin neler söylersiniz?
Ben öncelikle bir sanayici esna-

fı olarak şunu belirtmek isterim ki, 
araçlarınızın bakımlarını kesinlikle 
aksatmayın. Bugün aracınızın ba-
kımını aksatırsanız, yarın aracınız 
da sizi aksatır. Hiç ummadığınız bir 
yerde aniden durur kalır, yolda bıra-
kır. Önümüz kış. Özellikle kış mev-
siminde büyük problemler yaşamak 
istemiyorsak araçlarımızın bakımla-
rını kış öncesinde eksiksiz bir şekil-
de yaptırmalıyız. Kış öncesinde las-
tiklerinizi kesinlikle kontrol ettirin, 
kış lastiklerinizi taktırın. Kışın hava 
sıcaklığı sıfırın altına düşeceği için 
motor suyunun donması kaçınıl-
mazdır. Suyun donmaması için de 
antifriz kullanmak gerekir. Antifriz 
varsa bile kontrol ettirin ve sıcaklık 
derecesini ölçtürün. Aracınızın akü-
sünün iyi olduğundan, marş ve şarj 
dinamolarınızın sağlam olduğun-
dan emin olun. Aracınızın fren ve 
debriyaj balatalarını kontrol ettirin. 
İnanın zarar etmezsiniz. Sonuçta ne 
yaptıysanız kendi aracınıza ve ken-
diniz için yapmış oluyorsunuz. 
Son olarak okul servis araçlarının da 

bakımlarını yapıyorsunuz. Servis aracı 
sahiplerine neleri tavsiye edersiniz?

Servis aracı sahipleri ya da 
şoförleri can taşıdıklarının farkında 
ve bilincindeler. Bu nedenle araç-
larının bakımı konusunda daha 
hassas davranıyorlar. Tabi servis 
araçlarının bakımları da denetim al-
tında. Onlar burada yaptıkları bütün 
bakım hizmetlerini faturalandır-
dıktan sonra muayene istasyonuna 
götürüp işletiyorlar. Belli dönem-
lerde bakımlarını yaptırdıklarına 
dair gidip bilgi vermeleri gerekiyor. 
Servisçiler de bu açıdan gerçekten 
dikkatliler. Şahıs arabasından daha 
bakımlı araçları var diyebilirim. 
n METE ALİ MAVİŞ

Araç bakımının özen ve dikkat gerektirdiğine işaret eden Fevzi Peugeot Özel Servis 
Sahibi Fevzi Dal, “Yaptığımız işin üzerimize yüklediği sorumluluğun bilincindeyiz” dedi

İşimizin sorumluluk
gerektirdiğini biliyoruz
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Beşiktaş’ın 28 yaşındaki orta saha oyuncusu Tolgay Arslan sü-
resiz kadro dışı bırakıldı. 

Siyah-beyazlı takım, Tolgay Arslan’ın disiplinsiz davranışları 
nedeniyle süresiz kadro dışı bırakıldığını açıkladı. Kulüpten yapılan 
açıklamada, “Oyuncularımızdan Tolgay Ali Arslan takım içerisinde 
disiplinsiz davranışları nedeniyle süresiz kadro dışı bırakılmıştır” 
ifadelerine yer verildi. 

Tolgay Arslan, Beşiktaş forması ile bu sezon 16 resmi maça 
çıkarken takımı adına 1 gole imza attı.   n İHA

Spor Toto Süper Lig 2018-2019 sezonunda geride kalan 12.haf-
ta sonunda Kayserispor’un bütün lig maçlarında 90 dakika forma 
giyen tek isim kaptan Umut Bulut oldu. Sarı kırmızılı forma ile 12 
maçta da ilk 11’de sahaya çıkan Umut Bulut 1080 dakika sahada 
kaldı. Kayserispor’da geride kalan 12 maçta da görev yapan isim-
ler arasında Tiago Lopes (1073 dakika), Tjaronn Chery (983 daki-
ka), Bernard Mensah (903 dakika), Atila Turan (933 dakika) ve Bilal 
Başacıkoğlu (883 dakika) görülüyor. Takımının gol umudu olan 
kaptan Umut Bulut, gol sayısı olarak geçen sezonu aratır oldu. Bu 
sezon yalnızca 2 gole imza atabilen 36 yaşındaki tecrübeli futbolcu, 
takımın en skorer oyuncusu olma özelliğini de yitirdi. Sarı Kırmı-
zılı takımda kiralık olarak forma giyen Hollandalı futbolcu Tjaronn 
Chery ise takımın en skorer oyuncusu olarak görülüyor. Chery geri-
de kalan 12 haftada 5 kez rakip fileleri havalandırdı.   n İHA

Antalyaspor Kulübü Basın Sözcüsü Murat Süğlün, “Gündemi-
mizde transfer yok ama hocamız bizden böyle bir talepte bulunursa 
değerlendireceğiz” dedi. Spor Toto Süper Lig’in 12. haftasında 
sahasında Akhisarspor’a 90+2. dakikada yediği golle 2-1 mağlup 
olan Antalyaspor, verilen 3 günlük iznin ardından yarın Atilla Vehbi 
Konuk Tesisleri’nde toplanıyor. A Milli Takım’ın İsveç ve Ukrayna 
ile oynayacağı milli müsabakalar nedeniyle lige verilen arayı iyi 
değerlendirmek isteyen kırmızı-beyazlılar, BB Erzurumspor maçına 
odaklandı. Akhisarspor mücadelesini değerlendiren Antalyaspor 
Kulübü Basın Sözcüsü Murat Süğlün, son dakikalarda gelen golün 
takımın moralini bozduğunu ancak şu anda takımın BB Erzurumspor 
maçına kitlendiğini söyledi. Ligin uzun bir maraton olduğunu hatır-
latan Süğlün, “Bu yüzden moral bozmaya mahal yok. Önemli olan 
milli maç arasından sonraki BB Erzurumspor maçı. Herkes o maça 
kitlenmiş durumda. Maç esnasında çok büyük bir moral bozukluğu 
oldu ama şu anda öyle bir şey söz konusu değil. O maçı unuttuk” 
diye konuştu.   n İHA

Kayserispor’un istikrar 
abidesi Umut Bulut

Antalyaspor’dan 
transfer açıklaması

Tolgay Arslan 
kadro dışı kaldı

Spor Toto Süper Lig ekiplerinden Göz-
tepe’de, geride kalan 12 haftada sonradan 
oyuna giren sadece 1 futbolcu gol atabildi. 

Yasin Öztekin’in skor yükünü çektiği 
Göztepe, geride kalan haftalarda kulübe-
den beklediği desteği alamadı. Teknik Di-
rektör Bayram Bektaş’ın sonradan oyuna 
aldığı isimler skora beklenen katkıyı yapa-
mazken, sarı-kırmızılılar 12 haftası geride 
kalan sezonda sonradan oyuna dahil olan 
oyuncularından yalnızca 1 gol bulabildi. 
İzmir temsilcisi ligin 13. haftasında Bor-
nova Stadı’nda Çaykur Rizespor’u 2-0 
mağlup ederken, sarı-kırmızılıların ikinci 
golü sonradan oyuna giren Alpaslan’dan 
geldi. 64. dakikada Andre Castro’nun ye-
rine oyuna dahil olan deneyimli orta saha 
oyuncusu, kronometreler 80’i gösterirken 
Halil’in pasında rakip fileleri havalandır-
mış ve takımını rahatlatan golü kaydet-
mişti. Bu maç dışında bu sezon Gözte-
pe’de sonradan oyuna dahil olan hiçbir 

futbolcu gol atma başarısı gösteremedi. 
23 FUTBOLCU FORMA GİYDİ 

Göztepe Teknik Direktörü Bayram 
Bektaş, geride kalan 12 haftada ligde 23 
farklı oyuncuya şans tanıdı. İlk 11’de fazla 
değişiklik yapmayı tercih etmeyen dene-
yimli teknik adam, sakatlıklar sebebiyle 
bazı mevkilerde zorunlu rotasyon yapmak 
zorunda kalırken, en çok denemeyi ise 
forvet hattında yaptı. Sezon başında for-
vet transferlerinin yetişmemesi sebebiyle 
ilk hafta Ghilas’ı oynatan Bayram Bektaş, 
sonrasında ise Deniz Kadah’ı ileri uçta gö-
revlendirdi. Jerome ve Cikalleshi’nin kad-
roya katılmasından sonra forvete Jerome 
geçerken, sakatlıktan kurtulan Cikalleshi 
ise son 2 hafta sonradan oyuna girdi. 12 
haftada Bektaş’ın jokeri ise takımın eskile-
rinden olan Tayfur Bingöl oldu. Deneyimli 
oyuncu sağ bek, sağ kanat ve orta sahada 
görev yaparak takımına katkı verdi. 
n İHA

Göztepe kulübesi sessiz kaldı

Gelirler arttı!
Passolig Genel Müdürü Ceyhun Kazancı, Spor Toto Süper Lig gelirinin 

2017-2018 sezonunda 3,2 milyar liraya çıktığını bildirdi. Ceyhun Kazan-
cı, raporda kulüplerin gelirlerini incelediklerini, maç günü gelirleri, nak-

len yayın gelirleri ve ticari gelirlerine odaklandıklarını söyledi
Aktif Bank’ın bu sene üçüncüsünü ha-

zırladığı “Futbol Ekonomisi Raporu-Ekoli-
g”in sonuçları, Aktif Bank Genel Müdürü 
Serdar Sümer, Passolig Genel Müdürü 
Kazancı, Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) 
yetkilileri ve kulüp temsilcilerinin katılımıyla 
düzenlenen toplantıda paylaşıldı. 

Dünyadaki tabloya ilişkin bilgi veren Ka-
zancı, İngiltere Premier Lig toplam gelirinin 
5,5 milyar avroya ulaştığını ve ilk sırada yer 
aldığını, ikinci sırada 3,3 milyar avro ile Al-
manya Bundesliga’nın, üçüncü sırada ise 3 
milyar avro ile İspanya La Liga’nın bulundu-
ğunu bildirdi.

Kazancı, Spor Toto Süper Lig gelirinin 
2017-2018 sezonunda 3,2 milyar liraya çık-
tığına işaret ederek, şunları kaydetti: “2016-
2017 futbol sezonunda 2,3 milyar lira olan 
gelirimiz, yaklaşık yüzde 43 artışla 3,2 milyar 
liraya çıktı. Maç günü gelirlerinde, maç başı-
na seyirci ortalaması 2017-2018 sezonunda 
12 bin 821’e çıktı. Yeni stadyumu açılan her 
takımın seyirci ortalaması arttı. İlk 12 hafta-
da bu ortalama 14 bin seviyelerine çıkmış 
durumda. 2017-2018 sezonunda ligde Ga-
latasaray, ortalama seyirci sayısında 40 bin 
barajını aşarak liderliği aldı.

4 büyüklerin seyirci ortalaması yüzde 
47,5 arttı, diğer takımların ortalaması da yüz-
de 39’luk artış gösterdi. Maç günü gelirleri 
toplamı 400 milyon lira seviyesine dayanmış 
durumda. Geçtiğimiz sezonlarla kıyasladığı-
mızda neredeyse yüzde 50’ye varan artış var. 
3 büyüklerin maç günü geliri toplamı 316,2 
milyon lira, diğer 15 takımın geliri 80,1 mil-
yon lira. “

Kazancı, 2017-2018 sezon sonunda Pas-
solig kart sahibi sayısının 3,9 milyona çıktığı-
nı, şu an 4,2 milyon adede geldiğini ve kadın 
taraftar sayısının yüzde 10’lar seviyesinde 
olduğunu bildirdi.

Dört büyüklerin bilet fiyat ortalamasının 
109,52 lira, bilet başına en fazla gelir elde 
eden takımın da 161,90 lira ile Galatasaray 

olduğunu aktaran Kazancı, en fazla seyirciye 
ev sahipliği yapan takım stadının Galatasa-
ray’a ait olduğunu kaydetti.

“SON 2 SEZONDA EN FAZLA NAKLEN 
YAYIN GELİRİ KAZANAN KULÜP 

GALATASARAY”
Ceyhun Kazancı, naklen yayın gelirlerin-

de Süper Lig kulüplerinin son 2 sezonda elde 
ettiği naklen yayın gelirinin 2,5 milyar lira 
olduğunu belirterek, “2016-2017 sezonunda 
bu konuda lider Fenerbahçe iken, 2017-2018 
sezonunda Galatasaray liderliği aldı, 170 
milyon lira naklen yayın geliri seviyesine gel-
di. Son 2 sezonda ise en fazla naklen yayın 
geliri kazanan kulüp 270 milyon lira ile yine 
Galatasaray oldu.” şeklinde konuştu.

Ticari gelirlerde 2016-2017 sezonunda 
Fenerbahçe’nin 208 milyon lira ile birinci sı-
rada yer aldığını, geçen sezon ise 279 milyon 
lira gelirle Beşiktaş’ın birinci sıraya yerleşti-
ğini bildiren Kazancı, Süper Lig toplam ticari 
gelirinin 1 milyar lirayı geçtiğini aktardı.

Kazancı, son 4 sezonda en fazla ticari 
gelir elde eden takımın 829,8 milyon lira ile 
Fenerbahçe olduğunu bildirdi.

Süper Lig’de 188 farklı şirketin 250’den 
fazla sponsorluk yaptığını belirten Kazancı, 
bu yıl rapordaki başarı hikayesinin Gözte-
pe’ye ait olduğunu söyledi. Kazancı, Gözte-
pe’de maça gelmeyenlerin sayısının yüzde 
7’ye kadar düştüğünü, bu oranın ligde yüzde 
25,3 seviyesinde olduğunu aktardı.

4 büyüklerde ayrı bir inceleme yaptıkla-
rını ifade eden Kazancı, “Geçtiğimiz sezon 
toplam gelirleri, bir önceki sezon 1,4 milyar 
lira iken, 1,9 milyar liraya çıktı. Beşiktaş, 
toplam gelirlerde liderliği kimseye bırak-
madı, 700 milyon lira bandının üzerine çık-
tı. Galatasaray 500 milyon liranın üzerinde, 
Fenerbahçe ise ona çok çok yakın... Şampi-
yonlar Ligi gelirlerini kenara koyduğumuzda 
3 büyük İstanbul takımının gelirleri aşağı yu-
karı aynı seviyede kaldı.” diye konuştu.
n AA

Galatasaray Başkanı Mustafa Cengiz, PFDK 
kararlarına ilişkin, kendilerine yapılan haksızlık-
ların karşısında olduklarını belirterek, “Bu hu-
kuksuzluk ya düzeltilir ya da federasyon görevden 
çekilir. Bu kadar açık ve net. Biz haksızlık ile yürü-
yemeyiz” dedi. 

Kasım Ayı Olağan Divan Toplantısı’nda kürsü-
ye çıkan Galatasaray Başkanı Mustafa Cengiz gün-
deme ilişkin açıklamalarda bulundu. “Asaletine, 
duruşuna, uygun olarak belli duruş sergileme-
mize rağmen saldırılar azalmadı” diyen Cengiz, 
dün bütün camiayı derinden sarsan artı cezalar 
verildiğini belirterek, “Şahsıma da Galatasaray’a 
da verildi. Ben bir tek şeye üzüldüm, protokole 
giremiyorum. Locamda da izleyemeyeceğimi 
öğrenince çok üzüldüm. Ben Galatasaray’dan 
ayrılamam. Biz belli bir strateji ile gittiğimize ina-
nıyoruz. Küfürlerle, ağır sözcüklerle konuşmayız. 
Bizim aldığımız kültür, genetik kodlarımızdaki du-
ruşla cevap veririz. Yoksa bizim jargonumuz rakip 
kulübün resmi sitesinde kullandığı lümpen sokak 

jargonuna döner. Biz camiamızın hiçbir ferdine laf 
söyletmeyiz. Biz bütün camiayı temsil ediyoruz. 
Dünya çapında marka olan Fatih Hocamıza yapı-
lan saldırıyı kınadık ama bundan sanırım bir şey 
anlamadılar. İkinci başkan düzeyinde konuşuldu. 
Ben muhatap almak istemedim” diye konuştu. 

“BU YA DÜZELTİLİR YA DA FEDERASYON 
GÖREVDEN ÇEKİLİR” 

Tahkim Kurulu’na çok iyi bir savunma yap-
malarına rağmen istedikleri sonucu alamadıkla-
rını söyleyen Mustafa Cengiz, “Biz gücün aydınlık 
tarafındayız. Yaptığımız savunmalarla tahkimin 
bozacağına inanıyorduk. Tahkim en sert cezayı 
iki futbolcumuza onayladı. Yetmedi, sözlü açıkla-
malarımıza Schalke maçımızdan önce bize ceza 
verdiler. Bunun negatif etikleri oldu. En azından 
teknik heyet üzerinden oldu. Biz bunu şiddetle 
kınadık. Galatasaray, sportif anlamda Türkiye’nin 
en iyi markası, kimse alınmasın. Galatasaray 
gibi dünya çapında olan, Avrupa futbolunun en iyi 
markalarından biri olan kulübü ulusal federasyon 

olarak harcayamazsınız. Biz uyarımızı yaptık. Biz 
efendice yaptığımız uyarıyı pasiflik, becerisizlik 
olarak değerlendirildik. Buna üzüldük. ‘Bize kılıç 
çeker gibi hal var’ dedik. Yanıldığımızı gördük. 
Maalesef bize kılıç çekilmemiş, savaş açılmış. 
Tahkim ve disiplin kurulu son kararları bunu gös-
terdi. Yapılan bu haksızlığın karşısındayız. Bu hu-
kuksuzluk ya düzeltilir ya da federasyon görevden 
çekilir. Bu kadar açık ve net. Biz haksızlık ile yürü-
yemeyiz” değerlendirmesinde bulundu. 

“BÜTÜN BU OLUMSUZLUKLARA RAĞMEN 
ŞAMPİYON OLACAĞIZ” 

Yaşanan tüm şeylere rağmen şampiyon ola-
caklarına inandıklarını belirten Mustafa Cengiz, 
“Galatasaray kendisine kurulan tüm tuzaklara 
tüm provokasyonlara, menfaat çetelerin çabala-
rına rağmen rakibe saygı kendine saygı esasıyla 
şampiyonluk yürüyüşüne devam edeceğiz. Bütün 
bu olumsuzluklara rağmen şampiyon olacağız” 
dedi. 
n İHA

Cengiz: Ya düzeltilir ya da federasyon görevden çekilir
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Yavru Kartal’ın 
ismi değişiyor 

TFF 2. Lig’de mücadele eden temsilcimiz Konya 
Anadolu Selçukspor’un ismi gelecek sezondan itibaren 
değişecek. Salı günü olağanüstü genel kurula giden yeşil 
beyazlı takım da isim değişikliği de yapıldı. 

Pilot takımın ismi 2019 -2020 sezonundan itibaren 
1922 Konyaspor Kulübü olarak anılacak. Yapılan olağa-
nüstü genel kurulda başkanlığa ise Zahir Renklibay se-
çilmişti. 
n MUHAMMED SAYDAM

Akşehir’e ikinci 
doğal çim saha

Konya’nın Akşehir İlçe Belediyesinin girişimleriyle ilçeye 
ikinci doğal çim saha kazandırıldı. 

Sanayide bulunan Akşehir Spor Tesisleri yanındaki sanayi 
sahası; Konya Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile Akşehir Beledi-
yesi’nin işbirliği ile doğal çim ile kaplandı. Yeni yapılan doğal 
çim sahayı yerinde inceleyen Akşehir Belediye Başkanı Salih 
Akkaya, saha hakkında görevlilerden bilgi aldı. Başkan Akka-
ya’ya Akşehir Spor Kulübü Başkanı ve Akşehir Belediye Baş-
kan Yardımcısı Yahya Yıldız, Gençlik ve Spor İlçe Müdürü Eyüp 
Yılmaz ile Akşehir Spor Yönetim Kurulu üyeleri de eşlik etti. 

Nasreddin Hoca Stadyumu’ndaki doğal çim sahanın ar-
dından Akşehir’e ikinci doğal çim sahayı kazandırmış olmanın 
mutluluğunu yaşadıklarını söyleyen Akşehir Belediye Başkanı 
Salih Akkaya, “Bu doğal çim sahamızın yanında sentetik çim 
sahamızda var. Bu doğal çim sahamız yaklaşık 250 bin TL 
bedelle Konya Gençlik ve Spor İl Müdürlüğümüz ile Akşehir 
Belediyemiz tarafından yapıldı. 108x73 metre ebatlarında ve 
68x100 metrelik futbol sahasına sahip bu doğal çim sahamız 
standartlara uygun sahadır. Akşehirsporumuz maçlara hazırlık 
çalışmalarını çoğunlukla burada yapıyor. Yine sentetik sahada 
olduğu gibi Akşehir’imizde faaliyet gösteren diğer amatör spor 
kulüplerimizde bu sahada antrenmanlarını yapıyor. Akşehiri-
mizde de futbola yoğun bir ilgi var. Daha önce de Büyükşehir 
Yasası ile mahallemiz haline gelen büyük nüfuslu 10 kasaba-
mıza sentetik çim saha yapmıştık. Bu sahalarda hemşehrile-
rimiz tarafından dolu dolu kullanılıyor. İnşallah önümüzdeki 
süreçte de kasabalarımıza ve büyük köylerimize sentetik çim 
saha yapmak için hazırlıklarımızı sürdürüyoruz. Çünkü Akşe-
hir’mizde futbola karşı ayrı bir ilgi var. Mahallelerimizde futbol 
turnuvaları düzenliyoruz ve bu turnuvalara da yoğu ilgi oluyor. 
Ben gençlerimizde bir çağrı yapmak istiyorum; spora, sanata, 
müziğe, kültüre ne kadar ilgi duyarsak diğer olumsuz alanlara 
o kadar az ilgi kalmış olur. Oradan bu alanlara gençlerimizi 
çekmiş oluruz. Akşehir Belediyesi olarak Konya Büyükşehir 
Belediyemiz ve Spor Müdürlüğümüz kanalıyla gençlerimizi 
bu sahalara kaydırma hedefindeyiz. Gençlerimiz bu sahalarda 
spor yapsınlar, kahvelerden o olumsuz mekanlardan uzak-
laşsınlar, daha sağlıklı bir Türk genci olarak memleketlerine 
hizmet etsinler” diye konuştu.   n İHA

Konya’nın Beyşehir İlçe Belediye Başkanı Murat Özaltun, Selçuklu Belediyesi 
tarafından Esentepe Mahallesinde yaptırılması planlanan kapalı spor salonunun 
inşaat çalışmalarının başladığını söyledi. 

Esentepe Camisi ile Ali Akkanat Anadolu Lisesi arasındaki boş alanda ihaleyi 
üstlenen firma tarafından başlatılan spor salonu yapım çalışmalarının halen de-
vam ettiğini belirten Özaltun, “Yaklaşık bin metrekarelik kapalı alana sahip olacak 
yeni kapalı spor salonumuz Beyşehir’de okullar bölgesi olarak nitelendirdiğimiz 
bölgede yer alan eğitim kurumlarında öğrenim gören öğrencilerimizin önemli bir 
ihtiyacını karşılamış olacak. Basketbol ve voleybol müsabakalarının yapılabile-
ceği ve bünyesinde bir tribünün de yer alacağı kapalı spor salonu ilçemizde ya-
şayan gençlerimizin de istifade edebileceği bir mekan olacak. Gençlerimizi spor 
alanlarına çekebilme adına önemsediğimiz yaklaşık 2 milyon liraya mal olacak 
bu kapalı spor salonunun ilçemize kazandırılmasında payı olan Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı Mustafa Akış, Konya Büyükşehir Belediye Başkanımız Uğur İbra-
him Altay Beye ve Selçuklu Belediye Başkanımız Ahmet Pekyatırmacı Beye ilçe-
miz adına teşekkür ediyor, şükranlarımı sunuyorum. Yeni spor salonumuzun ihale 
şartnamesi gereği 300 takvim günü içerisinde tamamlanması öngörülüyor” dedi. 
n İHA

Beyşehir’e yeni spor yatırımı

Konya Anadolu Selçukspor’da gerçekleştirilen 
Genel Kurul sonunda göreve gelen Zahir Renkli-
bay başkanlığındaki yönetim kurulu, teknik kad-
ro ve futbolcular ile tanıştı. Kulüp Başkanı Zahir 
Renklibay ve Yönetim Kurulu üyeleri, Tatlıcak Te-
sisleri’nde teknik kadro ve futbolcular ile tanışma 
toplantısında biraraya geldi.

Kulüp Başkanı Zahir Renklibay futbolculara 
hitaben yaptığı konuşmada, ligde hak etmedikleri 
bir konumda olduklarını ve kısa sürede üst sırala-
ra doğru tırmanışın başlayacağına inandığını, bu 

kadronun çok daha iyi yerleri hak ettiğini kaydet-
ti. Kulüp 2. Başkanı Okay Tınkır ise yeni dönemin 
hayırlı olmasını dilerken, birlikte çok güzel işlere 
imza atacaklarını ve Anadolu Selçukspor’u hem 
saha sonuçları olarak, hem de kulüp yapısıyla çok 
ileri noktalara taşıyacaklarını ifade etti. Kulüp Baş-
kan Yardımcısı Recep Çınar da geçmişe tamamen 
bir sünger çekerek yeni bir sayfa açmak için yola 
çıktıklarını, bu ekip ile birlikte güzel başarılan elde 
edeceklerine inandığını dile getirdi.

Başkan Zahir Renklibay ve Yönetim Kurulu 

Üyeleri daha sonra kulüp çalışanları ile tanışıp te-
sisleri gezdi. Ardından Tarsus İdman Yurdu maçı 
hazırlıklarını sürdüren futbolcuların yaptığı antren-
manı takip etti. Teknik direktör Alper Avcı yöneti-
minde iki grup halinde çalışan futbolculardan ilk 
grup salonda çalışırken ikinci grup saha içerisinde 
koordinasyon ve denge antrenmanı yaptı. Yavru 
Kartal, 18 Kasım Pazar günü deplasmanda oyna-
yacağı Tarsus İdman Yurdu maçı için Cumartesi 
sabahı şehirden ayrılacak.
n SPOR SERVİSİ

Yeni yönetim, teknik heyet ve futbolcular ile tanıştı

‘Pilot’ uçuşa hazır!
TFF 2. Lig temsilcimiz Konya Anadolu Selçukspor’da Salı günü yapılan olağanüstü genel 
kurulda yeni başkan seçilen Zahir Renklibay, yaptığı açıklamalarda Yavru Kartal’ın tam 

bir pilot takım olarak Konyaspor’un geleceğini inşa edeceğini ifade etti
Konya Anadolu Selçukspor’un 

yeni başkanı   genel kurul sonun-
da yaptığı teşekkür konuşmasında, 
yeşil beyazlı kulübe önceki dö-
nemlerde görev yapan yönetim ku-
rullarına teşekkür ederken, Atiker 
Konyaspor ile Konya Anadolu Sel-
çukspor arasında yürütülen çalış-
maların daha etkin hale getirilerek 
Konya futboluna katkı sağlamak 
adına var güçleri ile çalışacakları-
nı söyledi.

 ANADOLU SELÇUKSPOR 
KONYA’NIN DEĞERİ

Konya Anadolu Selçukspor’un 
yeni başkanı Zahir Renklibay’ın 
açıklamaları şu şekilde; “Şah-
sıma ve Yönetim Kurulu Üyesi 
arkadaşlarımı bu göreve layık 
görmenizden dolayı hepinize ayrı 
ayrı teşekkür etmek istiyorum. Bu-
güne kadar Anadolu Selçukspor’a 
hizmet etmiş başkan ve yönetim 
kurulu üyesi arkadaşlara da hiz-
metlerinden dolayı ayrıca teşekkür 
etmek istiyorum.

Futbol  Kulüpleri bulundukları 
şehrin ortak değerleridir. Anadolu 
Selçukspor’un da tıpkı gözbebe-
ğimiz olan Atiker Konyaspor gibi 
Konya’mızın bir değerdir. Özellikle 
üstlendiği pilot takım misyonuyla 
hem Atiker Konyaspor için hem de 
Türk futbolu için yetiştirici özelliği 
taşıyan bir kulübümüzdür. Atiker 
Konyaspor’da başta Hilmi Kulluk 
başkanımız ve Yönetim Kurulu 
üyesi arkadaşlarımız göreve gel-
dikten sonra kısa sürede birçok 
ilklere imza atmış, Türk futbol 
kamuoyunun takdirini ve güvenini 
kazanmıştır. 

Anadolu Selçukspor’da da bu 
yönetim anlayışını hakim kılıp 
yolumuza devam edeceğiz. Haz-
reti Mevlana ne güzel söylemiştir; 
“Dün dünde kaldı cancağızım bu-
gün yeni şeyler söylemek lazım.” 

ALTYAPI İLE ENTEGRE OLACAĞIZ
“Ömrünün büyük bir bölümünü 

Türk futboluna ve Konya futboluna 
adamış bir ailenin ferdi olarak, 
Anadolu Selçukspor’a hizmet et-
mek benim için gurur vesilesidir. 
Şahsım ve yönetimi teşkil eden 
arkadaşlarımla birlikte bu işin üs-
tesinden geleceğimize inancım 
tamdır. 

Şunu biliyorum ki Konyaspor 
yönetiminde bulunan arkadaşla-
rım Anadolu Selçukspor içinde 
ellerini taşın altına koyacaklardır. 
Her zaman bizim yanımızda olup 
destekleyeceklerdir. Önceliğimiz 
pilot takımımız olan Anadolu Sel-
çukspor’u şu anda bulunduğu puan 
sıralamasındaki konumundan kur-
tarıp üst sıraları zorlayacak hale 
getirmek olacaktır. Yarından iti-
baren yoğun bir çalışma içerisine 
gireceğiz. Genç ve dinamik yöne-
timimizle alt yapısıyla tamamen 
entegre olmuş, Konyaspor’a yakı-
şır bir pilot takım oluşturmak için 
gayret içinde olacağımızdan hiç 
kimsenin şüphesi olmasın.”

 GELECEĞİN KONYASPOR’UNU 
OLUŞTURACAĞIZ

“Kulüpler için milyon dolarla-
rın, milyon euroların kol gezdiği 
futbol endüstrisinde yol almak 
gerçekten çok zor hale gelmiştir. 
Kendi öz kaynaklarımızdan azami 
şekilde yararlanmamız gerektiği 
bilinci içerisinde çalışmalarımızı 
sürdürmek istiyoruz. Bunun içinde 
altyapımızı sağlam temeller üzeri-
ne oturtma çalışmalarımız devam 
etmektedir.

 En büyük şansımız alt yapıya 
inanan bir başkana sahip olma-
mızdır. Alt yapı için ne istedikse 
anında bu isteğimizi yerine geti-
ren sayın başkanım Hilmi Kulluk’a 
da ayrıca huzurlarınızda teşekkür 
etmek istiyorum. Başkanımız sa-

yesinde altyapımızın tesisleşme-
si noktasında önemli yol kat 
ediyoruz. Yine altyapımızın 
ulaşım sorunlarını da tama-
men gidermiş bulunmakta-
yız. Bunun da bir geri dönüşü 
olmalı diye düşünüyorum. 
Alt yapımıza ve pilot takımı-
mıza her şeyi altın tepside su-
nan başkanımıza ve yönetim 
kurulu üyesi arkadaşlarımı-
za, yapacağımız icraat-
larla karşılık vermek 
zorunda olduğumuz 
bilinci içerisinde 
çalışmalar yapa-
cağız. Geleceğin 
Konyaspor’unu 
oluşturmak için 
altyapıda iyi eğitil-
miş, gelişimlerini 
tamamlamış, per-
formans gösteren, 
başarıya aç, genç 
yeteneklerimizin 
önünü açıp, önce pi-
lot takımımız, daha 
sonrada Konyaspor’u-
muza kazandırmayı 
amaçlıyoruz. Her yıl en 
az iki veya üç futbolcu-
muzu Konyaspor’a gön-
derdiğimiz taktirde hede-
fimize ulaşmış sayılacağız.”

TARAFTAR DESTEĞİ İSTEDİ
“Futbol takımlarımızdan ba-

şarı bekliyorsak onları her zaman 
ve her durumda desteklememiz 
gerekiyor. Maalesef Anadolu Sel-
çukspor’umuzun taraftar desteğin-
den yoksun bir şekilde maçlara 
çıktığını gözlemekteyiz. Genç fut-
bolcu kardeşlerimizi maçlara daha 
iyi motive edebilmek için taraftar 
desteğine ihtiyaç duyduğumuz ar-
tık bir aşikardır. 

O nedenle buradan özellikle 

taraftar gruplarımıza seslenmek 
istiyorum. Az önce belirttiğim göz-
bebeğimiz olan Konyaspor’a nasıl 
destekliyorsak pilot takımımız olan 
Anadolu Selçukspor’umuzu da o 
şekilde desteklememiz gerekiyor. 
Bu duygu ve düşünceler içerisin-
de bana ve yönetim kurulumuza 
vermiş olduğunuz destekten dola-
yı, güvenden dolayı hepinize ayrı 
ayrı teşekkür eder, hepinizi Allaha 
emanet eder, saygılar sunarım.”
n SPOR SERVİSİ

Zahir Renklibay
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S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.M. BAŞAKŞEHİR 12 8 3 1 17 5 12 27
2.GALATASARAY 12 7 2 3 22 14 8 23
3.KASIMPAŞA 12 7 1 4 26 19 7 22
4.EY MALATYASPOR 12 6 3 3 19 10 9 21
5.ANTALYASPOR 12 6 2 4 16 18 -2 20
6.ANKARAGÜCÜ 12 6 1 5 15 13 2 19
7.BEŞİKTAŞ 12 5 3 4 20 16 4 18
8.GÖZTEPE 12 6 0 6 15 14 1 18
9.A. KONYASPOR 12 4 5 3 17 14 3 17
10.TRABZONSPOR 12 4 4 4 19 18 1 16
11.SİVASSPOR 12 3 5 4 14 18 -4 14
12.BURSASPOR 12 2 7 3 10 11 -1 13
13.FENERBAHÇE 12 3 4 5 11 15 -4 13
14.AKHİSARSPOR 12 3 3 6 13 20 -7 12
15.KAYSERİSPOR 12 3 3 6 10 17 -7 12
16.ALANYASPOR 12 4 0 8 6 18 -12 12
17.ERZURUMSPOR 12 2 5 5 10 14 -4 11
18.Ç RİZESPOR 12 1 5 6 13 19 -6 8

2018-2019
SÜPER LiG

PUAN DURUMU

Konya Anadolu Selçukspor’da yeni başkan Zahir Renk-
libay, yaptığı açıklamalarda altyapı ile entegreli bir şekil-
de çalışacaklarını ifade etti. Yapılan genel 
kurulun ardından konuşan Renklibay, 
destek veren herkese teşekkür ederek, 
“Geleceğin Konyaspor’unu oluşturmak 
için çalışacağız” dedi. n HABERİ SPOR 2’DE

Geleceğin Konyaspor’u için!

Spor Toto Süper Lig temsilimiz Atiker 
Konyaspor Kasımpaşa’nın ardından lehi-
ne en fazla penaltı verilen kulüp oldu. Ye-
şil beyazlılar 4 penaltı şansı yakalarken 
bunların sadece ikisini gole çevirdi. Bu 
sezon şu ana kadar en fazla penaltı ka-
zanan takım Mustafa Denizli’nin başında 
yer aldığı Kasımpaşa oldu.

Ligin en çok gol atan takımı konu-
mundaki Kasımpaşa, 26 golün 4’ünü 
penaltıdan kaydetti. Kasımpaşa’nın lehi-
ne verilen 5 penaltıda da beyaz noktaya 
gelen Mbaye Diagne, bunların 4’ünü 
gole çevirdi.

Gol krallığı yarışında 12 golle ilk 
sırada yer alan 27 yaşındaki Senegalli 
futbolcusu Diagne, penaltıdan en fazla 
gol sevinci yaşayan futbolcu konumda 
bulunuyor. 

Lehine en çok penaltı verilen takım 
sıralamasında Kasımpaşa’yı, Trab-
zonspor ve Atiker Konyaspor takip etti. 
Dörder penaltı kazanan iki ekipten Trab-
zonspor, bunların 3’ünü gole dönüştürdü.
n SPOR SERVİSİ

Konyaspor
lehine 4 penaltı

Konyaspor Kulübü, 
UEFA Uluslar B Ligi 2. 
Grup’ta 17 Kasım Cumar-
tesi günü Konya’da İsveç 
ile karşılaşacak A Milli 
Futbol Takımı’na özel bir 
video ile destek verdi.  
Kulübün sosyal medya 
hesaplarından “Milli takı-
mımızı özlemle, hasretle, 
coşkuyla bekliyoruz” baş-
lığıyla yayımlanan video, yaklaşık 3 dakika sürüyor.

Videoda, karşılıklı konuşmalarına yer verilen Konyalı vatandaşlar, 
milli takımın kente geleceği haberi üzerine, “Başımızın gözümüzün üs-
tüne gelsinler”, “Milli takımın her zaman başımızın üzerinde yeri var”, 
“Başımızın tacı geliyor”, “Gözümüzün nuru geliyor” diyerek, sevinçlerini 
ve milli takıma desteklerini dile getiriyor. Konyaspor Kulübü Başkanı Hil-
mi Kulluk’un da “Şeref duyarız, buyursunlar gelsinler. Başımızın üstünde 
yerleri var.” ifadelerine videoda yer veriliyor. Hazırlanan video, #bu-
yursunlargelsinler etiketinin ekranda görülmesiyle sona eriyor.  A Milli 
Futbol Takımı, UEFA Uluslar B Ligi 2. Grup’ta 17 Kasım Cumartesi günü 
İsveç ile Konya Büyükşehir Belediye Stadı’nda karşılaşacak.   n AA

Konyaspor’dan milli 
takıma videolu destek Rıza Çalımbay’dan tehdit:

Konuşursam camia karışır
Atiker Konyaspor’un yollarını ayırdığı teknik direktör Rıza Çalımbay açıklamalarına devam ediyor. Dün yeni bir 

basın toplantısı düzenleyen deneyimli teknik adam yönetimi uyardı. Çalımbay “Bazı şeylere girmiyoruz, girersek 
o camia karışır. Hiç seslerini çıkarmasınlar. Bunu kurcalarlarsa başka şeyler olur” dedi

Spor Toto Süper Lig temsilcimiz 
Atiker Konyaspor ile yolları ayrılan tek-
nik direktör Rıza Çalımbay, futbolda 
ayrılıkların olabileceğini ancak kendi-
sine gerekçe olarak sunulan “şehirle 
uyuşamadı” ifadesini kabul etmediğini 
belirtti.

Türkiye Spor Yazarları Derneğinin 
Levent’teki merkezinde basın toplan-
tısı düzenleyen Çalımbay, “Ankara-
gücü maçı sonrası kulüpten görüşme 
teklifi geldi. Takımla ilgili sandım. 
İstanbul’daydım hemen Konya’ya dön-
düm. Bana ayrılığı bildirdiler, sebebini 
sordum. Şehirle uyuşamadığımızı ve 
dokunun tutmadığını söylediler. Bunun 
üzerine ‘böyle bir şeyi başka gelenlere 
söylemeyin’ dedim. ‘Yanlışım oldu mu’ 
dedim, ‘yok’ dediler. ‘Şehre yanlışım 
oldu mu dedim’, yok dediler.” diye ko-
nuştu.

“ANLAŞARAK AYRILMADIK”
Atiker Konyaspor’dan anlaşarak 

ayrılmadıklarını aktaran tecrübeli teknik 
adam, “Futbolda ayrılıklar olabilir. Ba-
zen ayrılmak zorunda kalırsınız. Sebep-
ler çok önemli. Bundan önce çalıştığı-
mız takımlarda da oldu. Gittiğim hiçbir 
kulübe tazminat maddesi koymam. Her 
kulüpten iyi şekilde ayrılırım. Ekibimle 
çalıştığımız yerlerde beyaz sayfa bıra-
kırız. Kimse hakkımızda konuşamaz, 
konuşursa yalan söylüyordur. Anlaşma 
teklif ettiler. Ben ayrılmak istemiyorum, 
siz söylediniz ben de kabul ettim dedim. 
Anlaşarak ayrılmadık, ‘teklif sizden gel-
di, avukatımı çağırırım konuşursunuz’ 
dedim.” şeklinde konuştu.

Rıza Çalımbay, Atiker Kon-
yaspor’da sezona büyük hedeflerle baş-
ladıklarını dile getirerek, şöyle devam 
etti: “Konya’da sezona başlarken büyük 
hedefler önümüzü koyduk. Bunlardan 
biri geçen sezonki sıkıntılı durumdan 
kurtulup iyi duruma gelmekti. Çalışma-
lara başlamadan önce yönetimle gö-
rüştük, eksikleri söyledik ve lige de iyi 
başladık. Sonra buraya kadar geldik.”

“BAZI ŞEYLERE GİRMİYORUZ, 
GİRERSEK O CAMİA KARIŞIR”
Çalıştığı takımları üst sıralara taşı-

dığını vurgulayan Çalımbay, saha içinin 
kendi alanı olduğunu ve buna kimseyi 
karıştırmayacağının altını çizerek, şun-
ları kaydetti:  “Kulüp güzel bir açıklama 
yayımladı. Sonra bu açıklamayı yapan 
arkadaşlar alakasız şekilde takımın üze-
rinden konuşmaya başladılar ve ikinci 

bir açıklama yaptılar. Rıza’nın hedefi 
yok demişler. Her zaman hedefi olan 
biriyim. En önemlisi de takımı önem-
li yere getirmektir. Küme düşmemek 
gibi hedefim olmamıştır. Küme düşme 
potasındaki takımları alıp yükseltmişiz-
dir. Denizlispor’u küme düşme hattın-
dan alıp Avrupa kupalarına götürdük. 
Trabzonspor’u güç bir yerden aldık ve 
beşinci yaptık. Antalya’yı Avrupa’ya 
götürüyorduk. Gittiğimiz her yerde ba-
şarılı olduk. Aldığımız takımları daha iyi 
seviyeye getirdik. Bizi kötülemelerine 
gerek yok. Futbolun dışında bir şey var-
sa tamam ama oyuncularla diyaloğa, 
takımın durumuna girmeye kalkarlarsa 
buna izin vermem. Benim alanıma gir-
dikleri an iş değişir. Konya’da biz her 
şeyi yaptık. Futbolcularla diyaloğumuz 
mükemmeldi. Rıza’yı ve ekibini kötüle-
melerine, mazeret üretmelerine gerek 
yok. Bazı şeylere girmiyoruz, girersek 
o camia karışır. Hiç seslerini çıkarma-
sınlar. Bunu kurcalarlarsa başka şeyler 
olur. Benim olduğum takımda gruplaş-
ma, ikilik mümkün değildir. Böyle şey-
lere girmemeleri gerekiyor. Rıza hoca 
somurttu, gülmüyor desinler tamam 
ama saha içi ile ilgili konuşturmam. 
Çünkü orası benim alanım. İşime mü-
dahale edildiği zaman karşı çıkarım. 

Kimse böyle bir şey yapamaz. Birey-
sel hatalardan goller yedik ama hiçbir 
oyuncumu suçlamam, kamuoyunun 
önüne atmam. Bu eleştiriyi kabul etmi-
yorum.”

“KONYA’DA İYİ ŞEYLER 
YAPTIĞIMIZA İNANIYORUM”

Konyaspor Kulübü Başkanı Hilmi 
Kulluk’a teşekkür eden ancak yöneti-
min kendilerine yardımcı olmadığını 
savunan Rıza Çalımbay, sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Çalıştığım en iyi başkanlar-
dan birisi. Kendisine teşekkür ediyo-
rum. Bize gerektiği şekilde yardımcı 
olmadılar. Her şeye rağmen yapılması 
gereken ne varsa elimizdeki kadroyla 
yapmaya çalıştık. İkinci yarıda takım 
oyundan düşüyor dediler. Beşiktaş 
maçını, Sivas maçını örnek verdim. İş 
disiplinimizle ilgili konuşurlarsa tepki 
gösteririz. Bir kulüpte yönetici ve teknik 
direktör arasında istemedikleri şeyler 
yaşanır ama o bizde kalır. Biz onlara 
nasıl saygı duyuyorsak onların da bize 
saygı duyması gerekiyor. Gittiğimiz 
hiçbir takımda başarısız olmadık. Hiçbir 
takımı kötü duruma düşürmedik. Konya 
hariç bütün takımlara oyuncu kazandır-
dık. Bu oyunculardan kulüp maddi ge-
lirler elde etti. Vicdanen rahatım. Kon-
ya’da iyi şeyler yaptığımıza inanıyorum. 

Şehirle, taraftarla bir sorunum olmadı. 
Taraftara ve Konya halkına teşekkür 
ediyorum.”
“YÖNETİME 8 NUMARAYA OYUNCU 

LAZIM DEDİM AMA BİR TÜRLÜ 
GETİREMEDİLER”

Transfer döneminde istediği isim-
lerin alınmadığını belirten Çalımbay, 
“Kadroda bizim yaptığımız transfer yok. 
İstediğimiz oyuncular vardı ama olma-
dı. Mehdi Bourabia’yı kesinlikle ver-
meyin, benim için çok önemli dedim. 
İstiyorsanız vermeyiz dediler. Fakat 
futbolcu kamp döneminde yanıma geldi 
ve ben gitmek istiyorum, benim için bir 
fırsat dedi. En iyi oyuncum da olsa eğer 
istiyorsa böyle bir durumda izin veririm. 
Yönetime 8 numaraya oyuncu lazım de-
dim ama bir türlü getiremediler. Daha 
sonra da o transferi yapamayız dediler. 
Döviz de yükseldi o zaman sıkıntı yaşa-
yacaksanız almayın dedim.” değerlen-
dirmesinde bulundu. 

Beşiktaş’ın eski takım kaptanların-
dan Rıza Çalımbay, siyah-beyazlı takı-
mın ligdeki durumu konusunda ise “Şe-
nol Güneş’in iki şampiyonluğu var. Bu 
sene oyuncu kaybı olunca takımın hava-
sı da kaybolmuş olabilir. Ama Beşiktaş 
en kısa sürede toparlanır. O potansiyel 
Beşiktaş’ta var.” yorumunu yaptı.  n AA
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